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‘Onze	nob’le	discipline’	
Door	Max	Nederkoorn	en	Stijn	van	den	Wijngaard 	

NB:	Voor	ceremonieel	gebruik	worden	slechts	het	eerste	couplet	en	het	refrein	gezongen.	

Onze	nob’le	discipline, 	
De	politieke	wetenschap!		

Het	debat	is	voor	ons	routine,		
Trots	op	’t	studieus	broederschap,		
Dit	Leidsch	superieur	instituut,		

Eren	wij	de	vereniging, 	
Die	heerst	en	regeert	deze	stad:		
Sedert	’t	jaar	één-en-tachtig 	
Is	de	SPIL	oppermachtig!		

Maak	plaats,	hier	is	de	SPIL!		
De	SPIL	maakt	‘t	verschil!		
Chapeau,	chapeau: 	

Wij	prijzen	hoog De	glorie	van	de	SPIL	

[[Rijk’lijk	vloei’	de	alcohol, 	
De	politieke	borrelpraat!		

Drinken	hoort	bij	’t	protocol,		
Zoveel	dat	het	nergens	meer	op	slaat.	

	Dit	Leidsch	superieur	instituut,		
Eren	wij	de	vereniging, 	

Die	heerst	en	regeert	deze	stad:		
Wie	ons	ziet	heeft	direct		

een	Minderwaardigheidscomplex!	
	Maak	plaats,	hier	is	de	SPIL! 	
De	SPIL	maakt	’t	verschil!		

Chapeau,	chapeau: Wij	prijzen	hoog 	
De	glorie	van	de	SPIL]]	
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NOTULEN	DER	BELEIDS-ALV	SPILISFACTION	‘2016-2017’	d.d.	10	november	2016	

1.	 Opening	

De	ALV-voorzitter,	Timo	van	Zagten,	wenst	de	aanwezigen	een	goedemiddag	en	opent	de	
vergadering	om	17:21.	

De	aanwezigen	van	de	ALV	zijn:	

Mirthe	Voppen	

Sietske	Couperus	

Nadette	Embregts	

Fedde	van	der	Herberg	

Emilie	de	Raadt	

Niels	Park	

Merle	te	Molder	

Pepijn	Knops	

Lisanne	Trouw	

Laura	van	der	Plas	

Safiya	van	der	Berg	

Juno	Wilbrink	

Rik	Edelebosch	

Roos	Neven	

Marjolein	Nieuwenhuijsen	

Annabel	de	Wit	

Milou	Bonewit	

Anouk	van	Vliet	

Daan	Walder	

Mindy	de	Jong	

Imme	van	der	Leij	

Joran	Rust	

Pelle	Meurink	

Rex	Lalleman	

Niels	Stormbroek	

Nadine	de	Putter	

Denise	Dijkhuizen	

Julia	van	Sluijs	

Ariane	Litjens	

Sofie	Bastiaansen	

Dorine	Klein	Gunnewiek	

Romy	Bruijnzeel	

Sanne	Grave	

Reinier	Schouten	

Michael	Kunst	

Kaisa	de	Bel	

Thijn	van	der	Kooi	

Paul	Maas	

Tristan	Schyns	

Iwan	Slabber	

Charlotte	Arnoldy	

Bas	de	Groot	

Kirsten	Allijn	

Jaap	Valkenburg	
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Emma	van	Neerven	

Jana	Janssens	

Evelien	Lambooij	

Ries	de	Moor	

Esmee	van	Meer	

Rick	Oosterheert	

Jelyn	Stegewans	

Jip	Stam	

Jesse	de	Jong	

Justin	van	der	Ven	

Jan	Willem	Wesselink	

Martzen	Groenveld	

Julia	Rombouts	

Hidde	van	Slooten	

Floris	Giltaij	

Voordat	de	ALV-voorzitter	de	stemcommissie	zal	instemmen,	heeft	hij	twee	mededelingen	
vanuit	het	bestuur.	Hij	meldt	als	eerste	dat	de	notulen	van	de	Wissel-ALV	niet	in	het	ALV-
boekje	zijn	opgenomen,	vanwege	economische	en	duurzame	beweegredenen.	Ten	tweede	
wil	hij	even	benadrukken,	aangezien	het	voor	veel	aanwezigen	in	de	zaal	de	eerste	ALV	is,	
dat	het	de	bedoeling	is	om	via	de	voorzitter	te	spreken.	

2.	 Instelling	der	Stemcommissie	

De	ALV-voorzitter	vraagt	wie	de	rol	van	stemcommissie	op	zich	wil	nemen.	Dhr.	Maas	en	
mevr.	Van	der	Plas	worden	ingehamerd.		

3.	 Vaststellen	van	de	agenda	

De	ALV-voorzitter	vraagt	of	er	vragen,	dan	wel	opmerkingen	zijn	over	de	agenda.		

Deze	zijn	er	niet.		

4.	 Mededelingen	

De	ALV-voorzitter	richt	zich	tot	de	secretaris.	Mevr.	Couperus	stelt	dat	er	geen	
mededelingen	zijn.	

5.	 Ingekomen	stukken	

Mevr.	Couperus	vermeldt	dat	er	een	machtiging	binnen	is	gekomen	van	mevr.	Gommers	
voor	dhr.	De	Moor.	Dhr.	De	Moor	zal	stemmen	namens	mevr.	Gommers.	Ook	is	er	een	
schriftelijke	kandidaatstelling	binnen	gekomen	voor	het	College	der	ALV-voorzitters,	
namelijk	van	dhr.	van	Zagten.	
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De	ALV-voorzitter	stelt	dat	we	deze	bij	puntje	8	op	de	agenda	zullen	behandelen.	

6.	 Vaststellen	notulen	Wissel-ALV	

De	ALV-voorzitter	zou	nog	een	keer	willen	benadrukken	dat	de	notulen	niet	opgenomen	zijn	
in	ALV-boekje,	maar	dat	deze	wel	naar	de	leden	zijn	opgestuurd.	Ook	waren	ze	in	te	zien	in	
het	SPIL-hok	en	liggen	ze	nu	tijdens	de	ALV	ter	inzage.	

Mevr.	De	Bel	vraagt	of	het	misschien	mogelijk	is	om	de	notulen	op	het	scherm	te	
projecteren.		

Mevr.	Voppen	antwoordt	hierop	door	te	zeggen	dat	het	bestuur	dit	zelf	nogal	onhandig	vond	
omdat	we	de	notulen	per	pagina	moeten	behandelen.	Dan	zou	je	dus	heel	lang	bezig	zijn.		

Dhr.	Valkenburg	vermeldt	dat	hij	toch	nog	een	vraag	heeft	over	de	agenda.		

Hij	vraagt	zich	af	waar	de	vragen	wat	betreft	de	nieuwe	bachelorspecialisatie	International	
Relations	and	Organisations	(IRO)	behandelt	kunnen	worden.	Hij	stelt	voor	om	hier	een	extra	
agendapunt	van	te	maken.	Ook	zegt	hij	dat	er	enkele	wijzigingen	zijn	in	de	tekst	die	
opgemaakt	is	in	het	boekje,	en	de	tekst	die	opgestuurd	is	naar	de	leden.	Hij	had	verwacht	
dat	dit	in	de	mededelingen	naar	voren	zou	komen.		

Mevr.	Couperus	zegt	dat	we	dit	inderdaad	hadden	moeten	meedelen.	Ze	stelt	naar	de	ALV	
dat	er	wat	wijzigingen	in	de	jaarplanning	zijn	aangebracht.	

Dhr.	Valkenburg	vraagt	of	dit	de	enige	wijzigingen	zijn.		

Mevr.	Trouw	zegt	dat	zij	ook	andere	wijzigingen	vond.	Zo	was	er	eerst	een	‘glazen	bol’	bij	het	
stuk	van	Binnenland,	en	nu	staat	er	toch	wel	iets	heel	anders.	Ze	noemt	dat	dit	toch	wel	een	
aanzienlijke	verandering	is,	die	absoluut	genoemd	had	moeten	worden.	

Mevr.	Couperus	antwoordt	door	te	zeggen	dat	er	inderdaad	wijzigingen	zijn	aangebracht	op	
het	gebied	van	spelling	en	grammatica	en	in	de	jaarplanning.	Als	er	inderdaad	inhoudelijke	
wijzigingen	zijn	aangebracht,	zal	zij	dit	voortaan	ook	zeker	meedelen.		

Dhr.	Schyns	vraagt	of	er	ook	wijzigingen	zijn	aangebracht	in	de	notulen.	

Mevr.	Couperus	stelt	dat	er	geen	wijzigingen	zijn	aangebracht	in	de	notulen.	

De	ALV-voorzitter	wil	terugkomen	op	het	puntje	van	dhr.	Valkenburg.	Hij	vraagt	aan	het	
bestuur	wanneer	we	de	IRO-ontwikkelingen	willen	bespreken.	
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Mevr.	Voppen	antwoordt	door	te	zeggen	dat	we	dit	misschien	het	beste	bij	het	puntje	van	
beleid	kunnen	bespreken.	Zij	wil	hier	alvast	kort	iets	over	kwijt.	Namelijk,	dat	de	SPIL	nog	erg	
weinig	weet.	Er	is	nog	vrij	weinig	bekend,	en	datgene	wat	het	bestuur	weet,	is	hetzelfde	als	
wat	de	leden	weten.		

Dhr.	Valkenburg	stelt	voor	om	dit	punt	als	punt	7a	te	benoemen.	

Mevr.	Voppen	gaat	hiermee	akkoord.		

De	ALV-voorzitter	geeft	nog	even	de	secretaris	het	woord	voor	wat	betreft	de	notulen.	

Mevr.	Couperus	wil	graag	vermelden	dat	opmerkingen	wat	betreft	spelling	en	grammatica,	
gemaild	kunnen	worden	naar	secretaris@spilplaats.nl.	

Dhr.	Stam	antwoordt	met	‘Jammer!’.	

Dhr.	de	Groot	wil	graag	iets	vragen	over	de	Raad	van	Advies.	Hij	zou	graag	willen	vragen	
waar	dat	het	beste	behandeld	kan	worden.		

Mevr.	Voppen	vraagt	of	het	wellicht	onder	de	W.V.T.T.K.	zou	kunnen	vallen.	

Dhr.	de	Groot	gaat	hiermee	akkoord.		

Mevr.	van	der	Plas	wil	opmerken	dat	zij	de	notulen	er	slordig	uit	vond	zien.	Er	vielen	haar	
bijzonder	veel	kromme	zinnen	en	rare	zinsconstructies	op.	Zij	zal	er	zelf	erg	gelukkig	van	
worden	als	hier	wat	meer	aan	gedacht	kan	worden.		

Mevr.	Couperus	antwoordt	hierop	dat	ze	dit	zal	meenemen.		

De	ALV-voorzitter	vraagt	de	ALV	om	de	notulen	te	lezen	tot	en	met	punt	3.	

Mevr.	De	Bel	wil	opmerken	dat	als	het	bestuur	ervoor	kiest	om	de	notulen	niet	op	te	nemen	
in	het	ALV-boekje,	zij	er	dan	voor	zou	kiezen	om	ook	niet	alle	brieven	en	ingekomen	stukken	
uit	te	typen.	Dit	neemt	namelijk	enorm	veel	ruimte	in	beslag.	

Mevr.	Couperus	antwoordt	hierop	door	te	zeggen	dat	het	bestuur	hier	een	nogal	grote	
discussie	heeft	gehad.	Een	erg	lange	discussie	ook.	

De	ALV	antwoordt	met	gelach.	

Mevr.	Couperus	vervolgt	haar	antwoord	door	te	zeggen	dat,	aangezien	het	bestuur	de	
notulen	niet	uitgeprint	aan	de	leden	meegeeft,	zij	ervoor	hebben	gekozen	om	de	notulen	
dan	wel	helemaal	compleet	te	laten	zien.		

Dhr.	Schyns	vraagt	of	de	notulen	die	ter	inzage	op	de	ALV	liggen	dan	geen	geld	kosten.	

Mevr.	Voppen	antwoordt	hierop	dat	zij	in	elk	geval	minder	geld	kosten	dan	wanneer	het	in	
alle	boekjes	zou	moeten	staan.	Bovendien	kon	een	boekje	met	77	pagina’s	niet	afgedrukt	
worden	bij	de	Printshop.	
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Dhr.	Schyns	vraagt	of	de	kosten	van	de	in	te	lezen	stukken	gewoon	onder	hetzelfde	potje	
‘ALV’s’	zal	vallen.	

Mevr.	Voppen	beaamt	dit.		

Mevr.	Trouw	wil	nog	reageren	met	het	feit	dat	zij	dit	een	prima	oplossing	vindt.	

De	ALV-voorzitter	vraagt	de	ALV	te	lezen	tot	en	met	punt	5.		

Er	zijn	hier	geen	vragen	over.		

De	ALV-voorzitter	vraagt	de	ALV	tot	en	met	punt	8	te	lezen.	

Ook	hier	zijn	geen	vragen	over.		

De	ALV-voorzitter	vraagt	de	ALV	tot	en	met	bladzijde	16	te	lezen.		

Ook	hier	zijn	geen	vragen	over.	

De	ALV-voorzitter	vraagt	de	ALV	verder	te	lezen	tot	de	presentatie	van	de	Almanak	2015-
2016.	

Hier	zijn	ook	geen	vragen	over.	

De	ALV	leest	verder	tot	het	puntje	W.V.T.T.K.	

Mevr.	van	der	Plas	wil	opmerken	dat	zij	in	de	notulen	kan	lezen	dat	dhr.	Park	op	de	Beleids-
ALV	feller	gekleurde	sokken	zou	dragen	dan	dat	hij	op	de	vorige	ALV	had	gedragen.	Ze	vraagt	
zich	af	of	dhr.	Park	zijn	sokken	zou	willen	tonen	en	of	hij	toe	zou	kunnen	lichten	waarom	zijn	
sokken	feller	gekleurd	zijn	dan	die	hij	aan	had	op	de	Wissel-ALV.	

Dhr.	Park	toont	de	sokken	die	hij	nu	aan	heeft	en	de	sokken	(hij	heeft	twee	paar	sokken	over	
elkaar	aan)	die	hij	de	vorige	keer	aan	had.	

De	ALV	antwoordt	met	geklap	en	gelach.	

De	ALV-voorzitter	vraagt	of	er	nog	vragen	zijn	vanuit	de	ALV	over	de	notulen	in	zijn	geheel.	
Deze	zijn	er	niet.	

De	notulen	van	de	Wissel-ALV	worden	vastgesteld	met	een	hamerslag	van	de	ALV-voorzitter.		

7.	 A.	Ontwikkelingen	wat	betreft	de	nieuwe	bachelorsspecialisatie	International	
Relations	and	Organisations	(IRO).	

Mevr.	Voppen	geeft	een	introductie	over	de	nieuwe	specialisatie	IRO.	Deze	nieuwe	
bachelorsspecialisatie	zal	de	internationale	variant	van	IBO	worden,	en	vallen	onder	het	
instituut	Politieke	Wetenschap.	En	IBO	zal	binnenkort	dan	ook	verdwijnen	(mevr.	Voppen	
kijkt	even	met	een	schuin	oog	naar	mevr.	Trouw).	De	invulling	van	de	studie,	is	nog	niet	
helemaal	bekend,	maar	zal	internationaal	van	aard	worden.	De	studie	zal	Nederlandse	en	
internationale	studenten	van	over	de	hele	wereld	toelaten.	IRO	zal	worden	gevolgd	op	de	
faculteit	in	Den	Haag.		
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Mevr.	Voppen	wil	verder	toelichten	dat	het	36e	bestuur	der	SPIL	de	specialisatie	IRO	niet	
zonder	reden	hebben	weggelaten	uit	de	Beleids-nota.	Het	bestuur	weet	nog	heel	weinig.	
Wel	is	het	bestuur	in	contact	met	verschillende	organen,	zoals	de	Raad	van	Advies	en	het	
instituut	Politieke	Wetenschap,	om	de	vele	opties	te	bespreken.	Natuurlijk	zijn	er	namelijk	
erg	veel	opties,	maar	er	staat	nog	niks	vast.	Hierdoor	heeft	het	bestuur	hierover	dus	niks	
opgenomen	in	het	beleid.	Ook	wil	zij	stellen	dat	zodra	er	meer	bekend	is,	er	naar	het	idee	
van	het	36e	bestuur	een	extra	ALV	zou	kunnen	worden	ingelast.		

Mevr.	De	Bel	snapt	dat	er	niks	inhoudelijks	besproken	kan	worden,	toch	had	zij	graag	enkele	
praktische	zaken	wat	betreft	IRO	in	het	beleid	willen	zien.	Zo	zou	zij	graag	willen	weten	wie	
het	voortouw	hierin	zal	nemen.	Kunnen	de	leden	bijvoorbeeld	terecht	bij	de	voorzitter,	
secretaris	of	misschien	de	commissaris	Onderwijs?	Ze	had	ook	graag	willen	zien	hoever	het	
bestuur	met	het	instituut	in	gesprek	was.		

Mevr.	Voppen	wil	hier	graag	op	reageren.	Vanuit	het	instituut	is	er	aan	de	SPIL	gevraagd	om	
de	specialisatie	IRO	onder	onze	hoede	te	nemen.	Zij	noemt	dat	zij	het	met	mevr.	van	
Heeringen	heeft	besproken	en	dat	de	SPIL	een	contactpersoon,	mevr.	Donner,	toegewezen	
heeft	gekregen.	Mevr.	Donner	zal	het	bestuur	door	de	opties	proberen	heen	te	loodsen.	Het	
Instituut	Politieke	Wetenschap	is	erg	voorstander	van	de	SPIL	als	overkoepelend	orgaan	voor	
de	nieuwe	studie.		

Mevr.	De	Bel	vraagt	zich	af	wie	zich	dan	verantwoordelijk	stelt	voor	de	opname	van	IRO.	

Mevr.	Voppen	stelt	dat	zij	het	voortouw	zal	nemen,	maar	dat	het	hele	bestuur	hier	
betrokken	bij	is.	

Dhr.	Stam	zegt	dat	hij	het	goed	vindt	dat	de	SPIL	nog	niet	is	ingegaan	op	het	verzoek	van	het	
instituut.	Hij	raadt	het	bestuur	wel	aan	om	de	komende	maanden	het	standpunt	niet	teveel	
te	laten	beïnvloeden	door	het	instituut.	Zij	zullen	namelijk	altijd	voor	de	makkelijkste	optie	
gaan.	Maar	de	vraag	is	of	dit	ook	voor	de	SPIL	de	beste	optie	zal	zijn.	Hij	raadt	het	bestuur	
aan	om	hier	zo	objectief	mogelijk	op	in	te	gaan.	Verder	wil	hij	melden	dat	hij	erg	benieuwd	is	
naar	de	plannen	van	het	36e	bestuur.		

Dhr.	Schyns	adviseert	om	veel	in	gesprek	te	gaan	met	andere	verenigingen,	zoals	de	B.I.L.	en	
de	MFLS.	Deze	verenigingen	gaan	hetzelfde	proces	door	of	hebben	hetzelfde	probleem	
meegemaakt.	

Mevr.	Voppen	dankt	dhr.	Schyns	voor	de	tip.	Zij	vermeld	dat	we	inderdaad	al	contact	hebben	
opgenomen	met	bijvoorbeeld	de	studievereniging	van	International	Studies.	Zo	kan	de	SPIL	
er	bijvoorbeeld	achter	komen	wat	de	internationale	student	eigenlijk	wil.		

De	ALV-voorzitter	vraagt	aan	de	dhr.	Valkenburg	of	hij	vindt	dat	het	punt	goed	is	
doorgenomen.		

Dhr.	Valkenburg	antwoordt	hierop	dat	hij	tevreden	is,	zeker	met	het	vooruitzicht	op	een	
extra	ALV.	Voor	hem	blijft	het	belangrijkste	dat	de	SPIL	hier	de	beste	weg	in	zal	kiezen.	Hij	wil	
en	hoopt	dat	de	SPIL	blijft	bestaan	en	dat	de	vereniging	bijvoorbeeld	niet	opgenomen	zal	
worden	onder	een	andere	studievereniging	in	Den	Haag.		
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Mevr.	Trouw	wil	graag	nog	als	tip	meegeven	om	als	bestuur	nog	even	met	de	‘ouwe	lullen’	
rond	de	tafel	te	gaan	zitten,	om	de	plannen	te	bespreken.	Zo	weet	je	namelijk	zeker	dat	er	
straks	een	plan	op	tafel	ligt,	wat	veel	draagvlak	heeft.	Ze	maakt	hierbij	nog	een	kleine	
referentie	naar	het	vak	‘Politiek	en	Beleid’.	

De	ALV	antwoordt	met	gelach.	

Mevr.	Voppen	dankt	mevr.	Trouw.	

B.	Beleidsnota	‘SPILisfaction’	2016-2017	

T/m	Actualiteit	

Dhr.	de	Groot	wil	een	opmerking	plaatsen	over	de	statuten	van	de	vereniging,	namelijk;	
buitenlandse	betrekkingen.	Zo	weet	hij	dondersgoed	dat	deze	relaties	onderhouden	worden	
door	middel	van	de	studiereizen	en	IAPSS.	Toch	is	hij	heel	benieuwd	of	het	bestuur	
überhaupt	nagedacht	heeft	over	een	uitwisseling,	of	op	andere	manieren	contact	te	zoeken	
met	studenten	uit	het	buitenland.	

Mevr.	Voppen	geeft	hierop	antwoord	door	te	zeggen	dat	het	bestuur	hier	nog	niet	over	
heeft	nagedacht.	Wel	wordt	er	door	het	bestuur	gestreefd	naar	academisch	contact	tijdens	
de	studiereizen.	Ook	zal	dit	tijdens	de	IAPSS-reis	naar	voren	komen.	Verder	stelt	mevr.	
Voppen	de	ALV	ervan	op	de	hoogte	dat	er	ook	Schotse	studenten	voor	hun	‘Korte	Reis’	naar	
Leiden	zullen	komen	om	de	SPIL	te	bezoeken.		

Mevr.	de	Raadt	zegt	dat	zij	inderdaad	contact	heeft	met	een	Schotse	Politicologie	
Vereniging.	Zij	willen	hierlangs	komen	en	eventueel	ook	een	lezing	met	ons	volgen.	Mevr.	de	
Raadt	heeft	hen	gezegd	dat	zij	uiteraard	welkom	zijn	en	dat	wij	graag	met	hen	willen	
samenwerken.		

Dhr.	Schyns	ziet	in	het	beleid	staan	dat	de	commissaris	Onderwijs	een	tweejarig	masterplan	
zal	gaan	opstellen	voor	Master-studenten.	Hij	complimenteert	de	commissaris	Onderwijs	
voor	het	oppakken	hiervan,	maar	zou	graag	willen	weten	wat	hij	zich	hierbij	moet	
voorstellen.		

Dhr.	Park	wil	hier	graag	op	antwoorden.	Hij	stelt	dat	hij	er	nog	niet	heel	hard	aan	heeft	
kunnen	werken,	maar	dat	hij	al	met	dhr.	Van	Willigen	aan	het	kijken	is	hoe	er	het	beste	een	
commissie	voor	kan	worden	aangesteld	en	hoe	bijvoorbeeld	de	website	kan	worden	
vertaald.	Verder	is	het	een	plan	wat	nog	niet	heel	gedetailleerd	klaarligt,	dus	hij	kan	er	nog	
weinig	over	zeggen.	

	

Mevr.	van	der	Plas	zegt	dat	zij	in	het	beleid	leest	dat	het	bestuur	de	SPIL-leden	actief	wil	
maken	door	hen	zoveel	mogelijk	in	commissies	te	plaatsen.	Haar	ervaring	heeft	geleerd,	al	
zal	zij	geen	namen	noemen,	dat	dit	in	de	praktijk	nogal	tegenvalt.	Zij	vraagt	zich	dan	ook	af	
hoe	het	bestuur	ervoor	wil	zorgen	dat	commissieleden	actief	blijven	binnen	de	vereniging,	
gedurende	het	gehele	collegejaar.		
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Mevr.	Voppen	wil	hierop	reageren.	Zij	zegt	dat	het	bestuur	ernaar	zal	streven	om	de	
commissaris	meer	afstand	te	laten	nemen	binnen	de	commissie	en	de	commissieleden	meer	
input	te	laten	leveren.	Op	deze	manier	denkt	het	bestuur	dat	de	commissieleden	meer	
betrokken	zijn	bij	hun	eigen	georganiseerde	activiteiten	en	het	daadwerkelijk	ook	leuk	
vinden	om	op	te	komen	dagen.	Ook	neemt	het	bestuur	dan	graag	aan	dat	deze	
commissieleden	ook	medestudenten	zullen	meenemen	naar	deze	activiteiten.	Verder	denkt	
mevr.	Voppen	dat	de	studenten	die	überhaupt	een	commissieplek	hebben,	ook	graag	actief	
willen	zijn.		

Mevr.	Embregts	heeft	hier	een	toevoeging	op.	Zij	noemt	dat	de	commissarissen	afgesproken	
hebben	om	de	activiteiten	van	andere	commissies	ook	goed	onder	de	commissieleden	te	
promoten.	Als	er	bijvoorbeeld	een	Binnenland-	of	Onderwijsactiviteit	georganiseerd	wordt,	
zal	dit	in	alle	commissie-apps	vermeld	worden.		

Mevr.	Trouw	ziet	in	het	beleid	staan	dat	er	door	middel	van	uitgebreide	promotie	SPIL-leden	
actief	worden	gehouden.	Zij	vraagt	zich	af	wat	dan	daadwerkelijk	veranderd	is	ten	opzichte	
van	vorige	jaren.	Zij	heeft	namelijk	ervaren	dat	hoeveel	posters	je	ook	ophangt,	hoeveel	
Facebook-posts	je	er	ook	uitgooit,	heel	veel	mensen	toch	niet	op	komen	dagen.	Ze	weet	
eigenlijk	ook	niet	zo	goed	wat	mensen	doen.	

Mevr.	Couperus	wil	graag	vermelden	dat	het	bestuur	hierover	nagedacht	heeft	en	dat	de	
commissaris	Promotie	inderdaad	een	toevoeging	zal	leveren	op	het	gebied	van	promotie.	Dit	
zal	de	ALV	te	horen	krijgen	bij	het	puntje	‘Commissaris	Promotie’.	Verder	vond	zij	het	
promoten	van	de	activiteiten	vorig	jaar	al	erg	goed	en	uitgebreid	en	zal	zij	hier	op	deze	
manier	mee	door	blijven	gaan.		

Dhr.	De	Groot	vraagt	of	mevr.	Couperus	doelt	op	het	‘Snapchat-account’.	

Mevr.	Couperus	beaamt	dit.		

Voorzitter	&	commissaris	IAPSS	

Mevr.	van	der	Plas	vraagt	zich	af	wat	de	invulling	zal	zijn	van	de	twee	toegevoegde	dagen	
aan	de	IAPSS-reis.	Zal	dit	een	soort	‘vrije	tijd	in	Boedapest-invulling’	zijn?	Of	eerder	een	soort	
‘buitenlandreis-invulling’?	

Mevr.	Voppen	wil	graag	meedelen	dat	het	vrijwel	alleen	informele	activiteiten	zullen	zijn,	om	
van	de	IAPSS-reis	geen	Buitenland-reis	te	maken.	Graag	zal	de	commissie	hier	culturele	
activiteiten	voor	organiseren,	maar	bijvoorbeeld	ook	een	bezoek	aan	het	
parlementsgebouw.	Dit	kan	als	semi-cultureel	en	semi-formeel	gezien	worden.		

Dhr.	de	Moor	wil	graag	spreken	voor	mevr.	Gommers.	Ze	heeft	een	aantal	vragen	die	hij	zal	
opdelen	in	drie	secties.	De	eerste	vraag	betreft	hoe	de	PvP	in	contact	wil	blijven	met	de	
NKWP,	aangezien	de	NKWP	vorig	jaar	heeft	aangegeven	dat	zij	graag	in	contact	zouden	
willen	blijven	met	de	PvP.	

Mevr.	Voppen	wil	hier	graag	op	reageren	door	te	zeggen	dat	er	contact	is	gelegd	met	het	
jongste	lid	van	de	NKWP.	Deze	jongeman	is	gestationeerd	in	Nijmegen.	Hij	heeft	dus	ook	



8	
	

contact	met	ismus.	Verder	zal	naast	het	PiP-congres	ook	de	Politicologen-pubquiz	
georganiseerd	worden.		

Dhr.	de	Moor	antwoordt	met	‘Oké.’	en	leest	de	volgende	vraag	voor.	Mevr.	Gommers	vroeg	
zich	af	of	er	nog	meer	activiteiten	gepland	zijn	met	andere	verenigingen.	Zo	zag	zij	
bijvoorbeeld	in	de	jaarplanning	staan	dat	er	ook	een	uitwisseling	wordt	georganiseerd	met	
een	andere	Politicologie-vereniging.		

Mevr.	Voppen	noemt	dat	er	inderdaad	gebrainstormd	wordt	over	een	soort	Krokusklas-idee	
met	andere	verenigingen.	Vooral	de	commissaris	Binnenland	en	Onderwijs	zijn	hier	mee	
bezig.	Helaas	staan	de	zusterverenigingen	hier	iets	minder	voor	open.	Daarnaast	is	er	ook	
binnen	de	PvP	besproken	om	naar	elkaars	activiteiten	en	lezingen	te	komen,	als	daar	
interesse	voor	blijkt	te	zijn.		

Dhr.	de	Moor	vraagt	zich	af	of	dit	dan	onder	de	Voorzitter	zal	vallen,	of	eerder	onder	de	
commissaris	Onderwijs	of	Binnenland.		

Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	vanuit	de	PvP	naar	de	Voorzitter	wordt	gespeeld	en	dat	de	
Voorzitter	dit	weer	naar	de	commissarissen	zal	spelen.		

Dhr.	De	Moor	wil	zijn	laatste	vraag	graag	stellen.	Mevr.	Gommers	vroeg	zich	af	waarom	er	
niks	wordt	vermeld	over	de	PvP-website.	Zij	vraagt	zich	af	of	de	Voorzitter	hier	niks	mee	wilt	
doen,	aangezien	haar	twee	laatste	voorgangers	hetzelfde	deden.	

De	ALV	antwoordt	met	gelach.	

Mevr.	Voppen	wil	graag	reageren	door	te	zeggen	dat	zij	er	niet	aan	gedacht	heeft	om	dit	te	
noemen	in	het	beleid.	Binnen	het	PvP	staat	er	een	buffer	klaar	voor	dit	soort	dingen	(voor	
ongeveer	een	paar	honderd	euro).	De	PvP	wil	graag	op	de	site	van	het	PiP-congres	een	
duidelijke	‘link’	naar	de	PvP.	Een	website	gaat	het	dus	niet	worden.	

Mevr.	De	Bel	stelt	dat	IAPSS	twee	jaar	geleden	niet	zo	heel	lekker	ging.	Ze	vraagt	zich	af	of	
het	nu	al	wat	beter	gaat.	

Mevr.	Voppen	beaamt	dit	en	noemt	dat	IAPSS	geen	perfecte	organisatie	is.	Er	is	nu	wel	een	
nieuwe	(vrouwelijke)	voorzitter,	maar	het	gaat	niet	echt	naar	de	verwachting	van	mevr.	
Voppen.	Ze	had	bijvoorbeeld	gehoopt	dat	er	inmiddels	nu	al	wat	duidelijk	zou	zijn	over	het	
congres	van	april.	Dit	is	helaas	niet	het	geval.	Mevr.	Voppen	staat	nu	wel	in	contact	met	
Machiavelli,	om	de	IAPSS-vorderingen	te	bespreken.	Aangezien	er	nu	pas	sollicitaties	zijn	
voor	de	IAPSS-werkgroep,	verwacht	mevr.	Voppen	niet	dat	erbinnen	nu	en	twee	weken	al	
een	datum	bekend	is	voor	het	congres.	Het	is	dus	in	iets	rustiger	vaarwater	gekomen,	maar	
nog	lang	niet	zoals	het	hoort.	

Mevr.	Van	der	Plas	leest	dat	het	het	plan	is	om	met	een	zo	groot	mogelijke	groep	naar	
Budapest	te	reizen.	Ze	vraagt	zich	af	wat	de	logistieke	realisatie	hiervan	is,	aangezien	zij	
aanneemt	dat	je	toch	met	een	bepaald	aantal	personen	rekening	moet	houden	wat	betreft	
het	boeken	van	de	vlucht	en	de	prijs	van	het	hostel.		



9	
	

Mevr.	Voppen	zegt	dat	zij	heeft	gebrainstormd	met	haar	commissie	en	dat	hieruit	
geconcludeerd	kon	worden	dat	de	commissie	ernaar	zal	streven	om	15	leden	mee	naar	
Boedapest	te	nemen	(naast	commissie	en	bestuur).			

Mevr.	Van	Meer	zegt	dat	zij	het	bestuur	wil	adviseren	om	het	Raad	van	Advies	mee	te	
nemen	in	het	beleid.	Dit	kan	zij	namelijk	nergens	terugvinden.	Ze	vraagt	verder	of	het	
bestuur	het	contact	met	de	Raad	van	Advies	mondeling	verder	kan	toelichten.	

Mevr.	Voppen	antwoordt	hierop	door	te	zeggen	dat	er	onderhand	al	contacten	zijn	geweest.	
De	IRO-kwestie	is	al	aan	hen	voorgelegd	en	volgende	week	zal	het	bestuur	met	hen	rond	de	
tafel	gaan	om	de	opties	door	te	spreken.	Het	bestuur	heeft	er	niet	voor	gekozen	om	de	Raad	
van	Advies	het	beleid	voor	te	leggen,	aangezien	het	bestuur	vond	dat	de	Raad	al	genoeg	
belast	was	met	de	IRO-kwestie.		

Dhr.	de	Groot	heeft	een	vraag	over	de	mogelijke	externe	betrekkingen	van	de	SPIL.	Met	oog	
op	IRO,	raadt	hij	aan	om	de	betrekkingen	met	CLIO	goed	te	onderhouden.	Hij	vroeg	zich	af	of	
het	bestuur	hier	al	over	nagedacht	heeft.		

Mevr.	Voppen	antwoordt	door	te	zeggen	dat	het	contact	met	CLIO	de	laatste	jaren	wat	
weggezakt	is.	Zij	moet	wel	zeggen	dat	het	over	het	algemeen	tegenvalt	hoe	groot	de	
internationale	studenten-groep	is	in	Groningen.	

Mevr.	Trouw	wil	nog	iets	kwijt	over	IAPSS.	Zij	wil	ten	eerste	zeggen	dat	zij	het	superleuk	
vindt	dat	de	SPIL	dit	jaar	de	IAPSS-excursie	zal	ondernemen.	Ze	wil	graag	weten	welke	rol	de	
commissie	en	de	commissaris	aannemen	tijdens	het	congres.		

Mevr.	Voppen	wil	hier	graag	op	antwoorden	door	te	zeggen	dat	zij	goed	gebrainstormd	
heeft	met	de	commissie.	Hieruit	kon	geconcludeerd	worden	dat	de	commissie	graag	bij	de	
lezingen	en	activiteiten	van	het	congres	aanwezig	wil	zijn.	Verder	zal	de	commissie	de	leden	
de	opties	geven	om	aan	het	congres	mee	te	doen,	maar	als	er	een	minder	verplichte	
congres-activiteit	is,	ook	zeker	een	optie	buiten	het	congres	aan	de	leden	meegeven.		

Mevr.	Knops	wil	een	tip	geven.	Zij	noemt	dat	er	op	tijd	contact	opgenomen	moet	worden	
met	IAPSS	om	te	vragen	of	de	hotelovernachtingen	bij	het	congres	inbegrepen	zullen	zitten.	
Met	het	oog	op	de	twee	toegevoegde	dagen.		

Mevr.	Voppen	dankt	mevr.	Knops	voor	de	tip.	

Secretaris	en	Commissaris	Promotie	

Dhr.	De	Moor	heeft	weer	een	vraag	namens	mevr.	Gommers.	In	het	beleid	staat	dat	de	AJW-
commissie	een	onafhankelijke	commissie	zal	zijn,	met	enige	sturing	uit	het	bestuur.	Toch	
staat	in	beleid	van	de	Secretaris	dat	zij	wel	bij	veel	vergaderingen	aanwezig	zal	zijn.	Mevr.	
Gommers	vraagt	zich	af	hoe	mevr.	Couperus	zichzelf	zal	zien	in	de	commissie	of	de	sturing	
vanuit	het	bestuur	net	zo	sterk	zal	zijn	als	afgelopen	jaar.		

Mevr.	Couperus	zegt	dat	hier	nog	veel	over	gesproken	is	tijdens	de	BV’s.	Zo	was	haar	eerste	
insteek	om	de	AJW-commissie	nog	veel	te	sturen	en	bij	veel	vergaderingen	aanwezig	te	zijn.	
Nu	de	AJW-commissie	inmiddels	ook	bekend	is,	is	het	bestuur	er	toch	van	overtuigd	dat	de	
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AJW-commissie	hetzelfde	bekeken	kan	worden	als	een	EJW-commissie	en	dat	de	AJW-
commissie	dit	jaar	zo	zelfstandig	mogelijk	te	werk	kan	gaan.	Daarom	probeert	mevr.	
Couperus	haar	handen	er	zoveel	mogelijk	van	af	te	houden	en	daarom	heeft	het	bestuur	er	
ook	voor	gekozen	om	een	extra	lid	aan	de	commissie	toe	te	voegen.	Mevr.	Couperus	zal	wel	
veel	in	contact	staan	met	de	AJW-voorzitter.	

Dhr.	De	Moor	heeft	nog	een	vraag	van	mevr.	Gommers.	Deze	luidt:	Hoe	wil	de	Secretaris	
ervoor	zorgen	dat	er	genoeg	derdejaars	of	ouder	meegaan	op	het	AJW,	zeker	nu	er	geen	
extra	geld	voor	in	is	begroot	en	de	insteek	van	het	weekend	hetzelfde	is	als	vorig	jaar.		

Mevr.	Couperus	wil	hier	op	antwoorden	door	te	zeggen	dat	het	bestuur	ervoor	heeft	
gezorgd	dat	er	zowel	eerste-,	tweede-	als	derdejaars	in	de	commissie	zitten,	waardoor	het	
bestuur	erop	hoopt	dat	op	deze	manier	veel	vriendengroepen	mee	zullen	gaan.	Ook	geeft	zij	
de	commissie	mee	om	het	AJW	wellicht	een	hutje-op-de-hei	insteek	te	geven,	aangezien	zij	
vernomen	heeft	dat	derde-	en	ouderejaars	dit	aantrekkelijker	vinden	dan	een	stedentrip.	
Deze	keuze	laat	ze	verder	wel	in	z’n	geheel	aan	de	commissie	zelf	over.		

Dhr.	Van	der	Herberg	heeft	hier	een	aanvulling	op.	Zo	is	er	vorig	jaar	gebleken	dat	veel	
derdejaars	tijdens	het	AJW	in	hun	scriptieperiode	zaten,	waardoor	zij	niet	meegingen	op	
AJW.	Nu	hebben	we	er	dit	jaar	voor	gekozen	om	het	AJW	in	maart	te	organiseren,	waardoor	
dit	niet	in	de	knoop	komt	met	de	scriptie-deadline.		

Dhr.	De	Moor	heeft	nog	een	vraag	van	zichzelf.	In	het	beleid	van	de	commissaris	Promotie	
leest	hij	nergens	iets	over	het	Linkedin	account	en	hij	weet	dat	het	nogal	een	
ondergeschoven	kindje	kan	zijn	van	de	SPIL.	Wat	zijn	precies	de	plannen	van	de	commissaris	
Promotie	wat	betreft	het	Linkedin	account?	

Mevr.	Couperus	bekend	dat	zij	er	nog	niet	echt	over	heeft	nagedacht.	Nu	dhr.	De	Moor	het	
opbrengt,	zal	zij	er	zeker	over	na	gaan	denken.	Ze	vindt	het	wel	heel	lastig	omdat	zij	weinig	
opmerkingen	krijgt	over	het	Linkedin	account	en	omdat	ze	het	idee	heeft	dat	weinig	mensen	
het	echt	zien.		

Dhr.	De	Moor	heeft	nog	een	laatste	vraag.	Wil	de	commissaris	Promotie	dit	jaar	weer	op	de	
informatiemarkt	van	de	El-Cid	gaan	staan,	en	zo	ja,	is	dit	meegenomen	in	de	begroting?	

Mevr.	Couperus	beaamt	dit.	

Mevr.	Knops	viel	het	op	dat	er	dit	jaar	weer	een	oud-besturenborrel	georganiseerd	gaat	
worden.	Zij	vroeg	zich	af	wat	de	argumenten	van	het	36e	bestuur	hiervoor	zijn,	omdat	zij	
toch	als	tip	wil	meegeven	om	dit	niet	elk	jaar	te	gaan	doen.	Recente	besturen	vinden	dit	erg	
leuk,	maar	oudere	besturen	hoeven	daar	niet	per	se	elk	jaar	heen.	Zij	zijn	makkelijker	te	
enthousiasmeren	als	dit	maar	één	keer	in	de	paar	jaar	georganiseerd	zal	worden.		

Mevr.	Couperus	zegt	dat	ze	dit	zal	meenemen.	

Dhr.	Meurink	noemt	dat	hij	ziet	dat	er	weer	een	huisstijl	komt.	Hij	zou	graag	willen	of	1)	de	
huisstijl	elk	jaar	hetzelfde	kan	blijven	of	2)	de	term	huisstijl	afgeschaft	wordt,	aangezien	een	
huisstijl	geen	huisstijl	is	als	hij	elk	jaar	veranderd	wordt.	
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Mevr.	Couperus	wil	hier	op	antwoorden	door	te	zeggen	dat	zij	ervoor	gekozen	heeft	om	de	
huisstijl	niet	heel	erg	te	veranderen,	maar	juist	erg	op	die	van	vorig	jaar	te	laten	lijken.	Hij	is	
alleen	iets	aangepast	op	het	CoBo-kaartje	en	het	spandoek.	

Mevr.	Van	der	Plas	wil	graag	aanraden	om	toch	aan	de	slag	te	gaan	met	het	Linkedin	account	
omdat	het	van	grote	toegevoegde	waarde	is	voor	reünisten	en	alumni.	Verder	heeft	mevr.	
Van	der	Plas	ook	nog	een	vraag	over	de	begroting.	Zo	vraagt	zij	zich	af	waarom	er	geen	geld	
in	begroot	is	voor	het	AJW,	terwijl	er	voor	andere	dingen	wel	geld	is	vrijgemaakt.	

Mevr.	Couperus	noemt	dat	AJW	een	lastig	puntje	was.	In	principe	heeft	het	bestuur	ervoor	
gekozen	om	geen	geld	vrij	te	maken	voor	het	AJW	omdat	er	maar	een	beperkt	aantal	leden	
meegaan	op	AlleJaarsWeekend.		

Mevr.	Embregts	heeft	hier	een	aanvulling	op.	Aangezien	er	erg	weinig	geld	is	dit	jaar,	zou	het	
moeilijk	zijn	voor	het	bestuur	om	de	andere	activiteiten	van	de	SPIL	goed	uit	te	voeren,	als	er	
wel	veel	geld	naar	het	AJW	zou	gaan.	Vorig	jaar	was	het	ook	een	erg	leuke	reis	zonder	dat	er	
geld	voor	was	in	begroot.	Stel,	we	krijgen	extra	geld	binnen	dit	jaar,	dan	is	het	zeker	een	post	
die	bovenaan	zal	staan.	Helaas	hebben	we	het	geld	op	dit	moment	gewoon	niet.		

Mevr.	Couperus	wil	hier	nog	aan	toevoegen	dat	AJW	in	een	nog	erg	beginnend	stadium	is	en	
dat	bestuur	eerst	wil	afwachten	in	hoeverre	een	AJW	succesvol	kan	zijn	zonder	dat	er	geld	
voor	in	begroot	wordt.	Verder	zal	zij	de	commissie	adviseren	om	de	deelnemersbijdrage	op	
50	euro	te	houden,	zodat	het	wel	goedkoper	wordt	voor	de	leden.		

Dhr.	De	Groot	heeft	een	snapchat-vraag.	Hij	vraagt	in	hoeverre	het	bestuur	dit	wil	invullen	
en	of	het	bestuur	ervan	bewust	is	dat	als	je	een	snapchat	account	aanmaakt,	deze	gekoppeld	
wordt	aan	een	persoonlijk	mobiel	nummer.	

Mevr.	Couperus	beaamt	de	laatste	vraag.	

Dhr.	Valkenburg	zou	graag	willen	vragen	of	het	begrip	‘Snapchat’	even	uitgelegd	kan	worden	
voor	de	leden	in	de	zaal	die	dit	niet	bekend	is.		

Mevr.	Couperus	wil	eerst	nog	even	antwoorden	op	dhr.	De	Groot.	Daarna	zal	zij	uitleggen	
wat	Snapchat	is.	In	principe	heeft	zij	nu	twee	snapchat	accounts	aangemaakt.	De	eerste	is	
gekoppeld	aan	haar	eigen	mobiele	nummer,	waardoor	er	bij	elke	snapchat	ook	
daadwerkelijk	‘Sietske’	stond.	Dit	account	wordt	over	30	dagen	door	Snapchat	verwijderd.	
Het	tweede	account	‘spilplaats81’	is	niet	gekoppeld	aan	haar	mobiele	nummer	en	zal	ook	
Studievereniging	SPIL	heten.	Mevr.	Couperus	beaamt	dat	het	erg	lastig	was,	maar	dat	het	
uiteindelijk	wel	gelukt	is.		

Mevr.	Couperus	geeft	een	beknopte	uitleg	over	Snapchat.	

Dhr.	Stam	dankt	mevr.	Couperus	voor	de	uitleg.	Hij	vraagt	zich	nog	wel	af	wat	het	nut	van	
het	promotiekanaal	is,	als	de	‘plaatjes’	weer	na	enkele	seconden	verdwijnen.	Dhr.	Stam	kan	
zich	namelijk	voorstellen	dat	mensen	de	afbeeldingen	willen	bewaren.	

Mevr.	Couperus	vraagt	aan	dhr.	Stam	of	zijn	telefoon	ook	screenshots	kan	maken.	Dan	kan	
dhr.	Stam	namelijk	de	Snapchats	opslaan	op	zijn	telefoon.	
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Dhr.	Stam	had	nog	een	andere	vraag.	Hij	vraagt	zich	af	of	de	commissaris	Promotie	nu	niet	
alle	leden	van	de	SPIL	in	haar	telefoon	contacten	moet	hebben	staan;	wil	zij	de	SPIL	leden	
een	‘plaatje’	sturen.	

Mevr.	Couperus	zegt	dat	dit	niet	hoeft.	Zij	zet	morgen	een	berichtje	op	Facebook	en	dan	
kunnen	de	leden	‘spilplaats81’	toevoegen.	En	dan	zal	zij	de	leden	accepteren.	

Dhr.	Stam	vraagt	of	dit	met	een	telefoon	zal	gaan.		

Mevr.	Couperus	zegt	dat	dit	inderdaad	via	een	telefoon	zal	gaan.	

Dhr.	Stam	zegt:	‘Interessant!’	

Mevr.	Trouw	wil	even	inhaken	op	de	opmerking	van	mevr.	Van	der	Plas	wat	betreft	het	geld	
voor	AlleJaarsWeekend.	Uit	haar	ervaring	is	gebleken	dat	heel	veel	leden	toch	niet	heel	veel	
geld	willen	betalen	voor	maar	één	weekendje	weg.	Zij	wil	het	36e	bestuur	toch	echt	
aanraden	om	nog	goed	te	kijken	naar	de	oud-besturenborrel;	aangezien	deze	350	euro	gaat	
kosten	en	eigenlijk	alleen	maar	naar	‘ouwe	lullen’	zal	gaan.	

Dhr.	Stam	wil	hierop	toevoegen	dat	hij	in	begroting	heeft	zien	staan	dat	er	700	euro	extra	
naar	Debat	zal	gaan.	Ook	staat	hierbij	‘indien	er	een	lustrumeditie	wordt	gemaakt’.	Dhr.	
Stam	stelt	dat	het	bestuur	dus	nog	niet	eens	zeker	weet	of	dit	geld	wel	nodig	is.	Ook	vindt	hij	
het	raar	dat	er	bij	het	potje	Onvoorzien	879	euro	staat,	terwijl	hier	vorig	jaar	200	euro	
minder	voor	is	uitgegeven.	Je	zou	dus	misschien	nog	een	tweede	keer	kunnen	kijken	naar	de	
posten,	misschien	hier	en	daar	wat	snijden,	zodat	er	toch	geld	in	begroot	kan	worden	voor	
AJW.			

Mevr.	Te	Molder	wil	hierop	reageren	door	te	zeggen	dat	het	zeker	is	dat	er	een	
lustrumeditie	zal	komen.	Dit	geld	is	nog	niet	in	begroot.	Mevr.	Te	Molder	heeft	subsidie	bij	
CASSA	aangevraagd.	Of	Debat	dit	geld	ook	daadwerkelijk	zal	krijgen	is	nog	eventjes	
afwachten.	Als	dit	niet	het	geval	is	zal	er	700	euro	voor	de	Lustrumeditie	van	de	SPIL-
rekening	worden	afgetrokken.	Mevr.	Te	Molder	noemt	dat	er	al	veel	gewerkt	wordt	aan	de	
Lustrumeditie	en	dat	zij	er	iets	heel	veel	moois	van	wil	maken.		

Mevr.	Embregts	stelt	dat	Debat	dit	jaar	30	jaar	bestaat.	Ieder	jaar	wordt	er	enorm	veel	geld	
weggelegd	voor	het	lustrum	van	de	SPIL,	maar	is	nooit	iets	extra’s	weggelegd	voor	het	
lustrum	van	Debat.	Dit	leuke	en	interessante	blad	verdient	een	extraatje	voor	de	
lustrumeditie.	Het	bestuur	vindt	dit	een	belangrijke	investering.	CASSA	was	erg	enthousiast	
over	het	plan,	dus	het	bestuur	gaat	er	eigenlijk	al	wel	vanuit	dat	de	SPIL	dit	bedrag	kan	
krijgen.	Mocht	dit	niet	zo	zijn,	dan	hoopt	het	bestuur	dat	de	leden	ermee	akkoord	gaan	als	er	
700	euro	van	de	SPIL-rekening	wordt	gebruikt.		

Dhr.	Stam	zegt	dat	hij	het	heel	mooi	vindt	dat	bestuur	geld	wil	uittrekken	voor	het	lustrum	
van	Debat.	Maar	door	de	CASSA-inkomsten	niet	in	te	begroten,	moet	je	eigenlijk	op	dit	
moment	al	aan	de	leden	vragen	om	700	euro	van	de	rekening	af	te	halen.	Dit	vindt	hij	niet	
helemaal	zuiver.	Ten	tweede,	als	CASSA	het	geld	niet	zal	verstrekken,	dan	haalt	het	bestuur	
geld	van	het	eigen	vermogen	om	ambities	te	verstrekken.	Maar	waarom	gebeurt	dit	dan	niet	
voor	het	AJW?	Want	in	principe	is	dit	ook	een	ambitie	die	je	probeert	je	verstrekken.	
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Kennelijk	zijn	er	veel	mensen	die	hopen	dat	er	geld	naar	AJW	gaat.	Maar,	linksom	of	
rechtsom,	je	moet	nu	al	aan	de	leden	vragen	of	zij	ermee	akkoord	gaan	dat	er	straks	700	
euro	wordt	afgetrokken	van	het	eigen	vermogen.	

Mevr.	Embregts	wil	hier	graag	op	reageren.	Zij	is	er	persoonlijk	best	wel	voor	om	de	Oud-
besturenborrel	in	te	wisselen	voor	het	AJW.	Zij	dacht	eigenlijk	dat	een	oud-besturen	borrel	
traditioneel	elk	jaar	georganiseerd	wordt,	maar	zij	vindt	het	nu	wel	een	goed	idee	om	dit	in	
te	ruilen	voor	het	AJW.	Verder	stelt	zij	dat	als	CASSA	het	geld	niet	wil	meegeven,	
commissaris	Acquisitie	keihard	moet	gaan	werken.		

Dhr.	Schyns	noemt	dat	de	commissaris	Acquisitie	sowieso	al	keihard	moet	werken.	

Dhr.	Stam	vraagt	zich	of	dit	betekent	dat	het	bestuur	al	een	offerte	heeft	voor	de	
lustrumeditie.	Want	zolang	er	nog	geen	betalingsverplichting	is,	en	de	SPIL	krijgt	geen	geld	
van	CASSA,	kan	je	altijd	nog	stellen	om	de	lustrumeditie	te	laten	schieten.	Dhr.	Stam	raadt	
aan	om	dit	zo	scherp	mogelijk	te	houden.		

Dhr.	Embregts	beaamt	dat	er	nog	niks	getekend	is.	Er	is	dus	nog	geen	betalingsverplichting.	

De	ALV-voorzitter	wil	even	noemen	dat	de	vragen	over	Debat	kunnen	wachten	tot	het	
puntje	Debat.	Graag	wil	hij	de	vergadering	voortzetten	op	het	gebied	van	Secretaris	en	
Promotie.	

Dhr.	Meurink	wil	graag	stellen	dat	hij	het	er	niet	mee	eens	is	als	er	geld	naar	AJW	gaat.	Het	is	
voor	een	heel	klein	deel	van	de	leden	en	er	zijn	al	heel	veel	activiteiten	die	vanuit	de	SPIL	
gesubsidieerd	worden.		

Mevr.	Trouw	wil	hierop	antwoorden	dat	er	in	principe	80	leden	mee	zouden	kunnen.	

Dhr.	Meurink	noemt	dat	als	er	geld	wordt	gesubsidieerd	vanuit	de	SPIL	voor	AJW,	dat	geld	
naar	een	klein	deel	van	de	leden	gaat.	Bij	andere	activiteiten	zou	het	naar	een	veel	groter	
deel	van	de	leden	gaan.	Hij	raadt	aan	om	bijvoorbeeld	het	geld	van	de	oud-besturenborrel	
naar	Binnenland	of	Onderwijsactiviteiten	te	laten	gaan.	Hij	zou	het	liever	zien	dat	daar	meer	
in	geïnvesteerd	wordt.		

Mevr.	Trouw	noemt	dat	ze	het	daar	niet	mee	eens	is.	

Dhr.	Schyns	noemt	dat	het	makkelijk	is	voor	Binnenland	en	Onderwijs	om	wat	te	korten	op	
geld,	omdat	deze	posten	meestal	worden	opgemaakt	omdat	zij	moeten	worden	opgemaakt.	
Hij	wil	verder	noemen	dat	het	groepje	wat	naar	AJW	gaat	inderdaad	erg	klein	is,	maar	dat	dit	
groepje	elk	jaar	wel	weer	veranderd.	Het	argument	‘het	gaat	maar	om	een	klein	groepje	
leden’	is	voor	hem	een	valide	argument,	maar	het	kan	ook	anders	bekeken	worden.	Hetgeen	
wat	je	uit	zo’n	AJW	haalt	is	ook	heel	veel	waard.	

Mevr.	Voppen	wil	de	ALV	erop	attenderen	dat	het	EJW	voor	36	euro	georganiseerd	kan	
worden.	Die	mogelijkheid	bestaat	dus.	Als	het	voor	een	EJW	kan,	zou	het	in	principe	dus	ook	
voor	een	AJW	kunnen.		
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Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	ze	het	er	niet	helemaal	mee	eens	is.	Bij	een	EJW	kan	je	ook	
gratis	en	voor	niets	mensen	rond	een	kampvuur	laten	zitten.	Bij	een	AJW	heb	je	een	
doorlopend	programma	nodig.	Zij	wil	ook	nog	stellen	dat	het	vorig	jaar	te	duur	werd	
bevonden	en	dat	zij	denkt	dat	een	bijdrage	van	de	SPIL	onmisbaar	is.	

Dhr.	De	Moor	wil	even	mededelen	dat	de	eerste	zin	van	het	algemene	beleid	is:	
‘ledenbinding	is	de	belangrijkste	speerpunt	van	de	vereniging’.	In	zijn	mening	is	het	AJW	hét	
moment	van	ledenbinding.	Dhr.	De	Moor	vindt	het	niet	echt	stromen	met	het	beleid	als	een	
oud-besturenborrel	voor	een	AJW	gaat.	Verder	wil	hij	stellen	dat	er	ook	heel	veel	geld	is	
gegaan	naar	de	Cobo	van	gisteravond,	een	activiteit	die	wederom	ook	niet	voor	de	leden	is.	
Hij	heeft	het	wel	heel	leuk	gehad.		

Dhr.	Stam	meldt	dat	hij	ook	lid	is.	

Mevr.	Embregts	wil	stellen	dat	zij	wat	betreft	het	geld	van	de	Cobo	hier	geen	rekening	mee	
heeft	gehouden.	

Mevr.	De	Bel	zegt	de	leden	het	blijkbaar	niet	erg	vinden	als	er	geld	naar	het	AJW	gaat	
ondanks	dat	het	maar	voor	een	kleine	groep	is.	Ook	noemt	zij	dat	je	juist	in	een	nieuw	
project	veel	geld	moet	steken.		

Dhr.	Schyns	wil	aan	de	rest	van	de	zaal	vragen	om	hun	mening	meer	te	delen	met	de	ALV,	
aangezien	dit	AJW	vooral	voor	hen	bedoeld	is.		

Dhr.	Stam	noemt	dat	wij	goede	elites	zijn.	

Mevr.	Voppen	zegt	dat	het	bestuur	het	als	geen	mogelijkheid	heeft	gezien	om	de	oud-
besturenborrel	wellicht	te	schrappen.	Mevr.	Voppen	denkt	dat	dit	een	goed	punt	is	om	over	
na	te	denken.	Zij	wil	graag	mededelen	dat	het	bestuur	inderdaad	kan	kijken	of	het	geld	van	
de	oud-besturenborrel	ook	daadwerkelijk	naar	het	AJW	zou	kunnen	gaan.		

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	wij	dit	beter	kunnen	bespreken	tijdens	het	puntje	van	
begroting.	Zij	denkt	dat	wij	er	nu	nog	niks	over	kunnen	zeggen.	

Dhr.	Schyns	wil	graag	nog	toevoegen	dat	dit	een	perfect	punt	zou	kunnen	zijn	voor	de	Raad	
van	Advies.	Deze	lange	discussies	hadden	voorkomen	kunnen	worden	als	het	beleid	eerst	
aan	de	Raad	van	Advies	voorgelegd	was.	

	

Mevr.	De	Bel	wil	graag	aan	de	secretaris	vragen	waarom	er	in	het	beleid	staat	dat	het	
ledenaantal	gestaag	doorgroeit.	Hoeveel	leden	zijn	er	nu	dan	eigenlijk?	En	zijn	er	ook	wat	
reünisten	bijgekomen?	

Mevr.	Couperus	noemt	dat	ledenbestand	nu	uit	1078	leden	bestaat	en	dat	er	38	reünisten	
zijn.	Zij	weet	niet	heel	goed	hoeveel	er	dit	jaar	bij	zijn	gekomen,	maar	zij	denkt	ongeveer	5.		

Mevr.	Van	Meer	raadt	aan	om	dit	soort	dingen	niet	meer	te	stellen	in	het	beleid	als	je	dit	ook	
niet	goed	kan	verwoorden.	Zij	denkt	zelf	namelijk	dat	er	juist	geen	groei	meer	is.		
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Mevr.	Couperus	noemt	dat	mevr.	Van	Meer	zeker	een	punt	heeft.	Zij	had	ook	meer	in	
algemene	zin	gedacht;	namelijk	toen	IBO	nog	bij	Politicologie	kwam	en	daardoor	het	
ledenaantal	gestaag	gegroeid	was.	Mevr.	Couperus	heeft	er	niet	zozeer,	op	de	manier	die	
mevr.	Van	Meer	verwoordt,	over	nagedacht	en	zal	dit	ook	zeker	meenemen.		

Dhr.	Stam	heeft	nog	een	vraag	voor	de	commissaris	Promotie.	Bij	het	stuk	over	de	commissie	
Promotie	staat	namelijk	dat	de	commissie	zoveel	mogelijk	zelfstandigheid	krijgt,	maar	dat	de	
commissaris	een	corrigerende	taak	op	zich	neemt.	

Mevr.	Couperus	antwoordt	hierop	dat	het	corrigeren	voornamelijk	te	maken	heeft	met	
spelling-	en	grammaticafouten	in	de	Tweets	en	Snapchats	die	door	de	commissieleden	
gemaakt	worden.	Ook	controleert	de	commissaris	Promotie	de	foto’s	voordat	zij	ze	op	
Facebook	zal	zetten.	

Dhr.	Stam	vraagt:	“een	controlerende	rol	dus?”.	

Mevr.	Couperus	antwoordt	met	“Ja,	precies!”.	

Mevr.	Couperus	vraagt	de	ALV	toestemming	om	de	allereerste	Snapchat	te	maken.	

De	ALV	gaat	akkoord.		

Mevr.	Couperus	vraagt	de	ALV	om	spilplaats81	te	volgen.	

Vergadering	wordt	geschorst	om	18:52.	

Vergadering	wordt	weer	heropent	om	19:10.	

Mevr.	Voppen	heeft	een	mededeling.	Zij	heeft	vernomen	dat	de	ALV	toch	graag	zou	geld	zou	
willen	in	begroten	voor	het	AJW.	Zij	stelt	dat	het	bestuur	dan	ook	stappen	zal	ondernemen	
om	hier	toch	ook	geld	voor	in	te	begroten.	Het	bestuur	zal	dus	op	zoek	gaan	naar	posten	
waar	bezuinigd	op	kan	worden.	Bij	de	begroting	zal	dit	verder	gespecificeerd	kunnen	
worden.		

Penningmeester	en	commissaris	Almanak	

Dhr.	Valkenburg	noemt	dat	hij	leest	dat	de	SPIL	in	zwaar	weer	verkeert.	Hij	betwijfelt	of	dit	
te	maken	heeft	met	de	crisis	van	2016.	Hij	heeft	hier	dus	enkele	vragen	over.	Ten	eerste	zou	
hij	graag	verduidelijking	willen	over	het	contract	van	StudyStore,	wat	blijkbaar	voor	minder	
inkomsten	gaat	zorgen.	Hij	wil	graag	weten	waarom	er	zoveel	minder	geld	is	en	waarom	dit	
niet	gecompenseerd	had	kunnen	worden	als	men	dit	al	aan	zag	komen.	

Mevr.	Embregts	noemt	dat	het	nogal	veel	vragen	in	één	keer	zijn.	Zij	weet	niet	zo	goed	waar	
zij	moet	beginnen.	

Dhr.	Valkenburg	zegt	dat	zij	misschien	het	beste	kan	beginnen	met	contract	van	StudyStore	
en	de	boekverkoop	van	vorig	jaar.	Hij	stelt	voor	om	dat	wellicht	in	combinatie	te	doen	met	
de	commissaris	Onderwijs	van	vorig	jaar.		

Mevr.	Embregts	weet	niet	zo	goed	hoeveel	geld	er	met	StudyStore	verdiend	werd	vorig	jaar.	
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Dhr.	Schyns	noemt	dat	de	inkomsten	elk	jaar	afnemen.	We	begonnen	met	9	%,	dat	werd	7	%	
vorig	jaar	en	zal	dit	jaar	op	(vanaf	januari)	op	6	%	liggen.	Als	compensatie	voor	verkeerde	
leveringen	werd	het	35e	bestuur	850	euro	gegund.	Dit	bedrag	zit	er	dus	dit	jaar	ook	niet	bij.	
Boek	inkomsten	zijn	louter	gebaseerd	op	een	half	jaar	7	%	en	een	half	jaar	6	%	boek	
inkomsten.	Hij	kan	zich	daarom	de	dalende	inkomsten	van	de	SPIL	goed	voorstellen.	

Dhr.	Valkenburg	noemt	dat	het	bestuur	van	deze	dalende	inkomsten	op	de	hoogte	was.	Ook	
was	er	geld	over	van	het	vorige	bestuur.	Dit	had	wellicht	gereserveerd	kunnen	worden	voor	
het	36e	bestuur.		

Mevr.	Embregts	noemt	dat	dit	komt	omdat	een	deel	van	de	lustrumreservering	vorig	jaar	is	
uitgegeven	aan	Buitenland.	

Dhr.	Valkenburg	wil	zijn	vraag	blokkeren.	

Mevr.	van	der	Plas	noemt	dat	zij	een	vraag	heeft	voor	commissaris	Acquisitie	en	de	
Penningmeester,	omdat	er	niet	uitgerekend	is	in	de	begroting	op	acquisitie.	Zij	vraagt	zich	
dan	ook	af	wat	er	gebeurt	met	verworven	acquisitie	na	de	herbegroting.	Dit	zou	namelijk	
automatische	en	overschot	op	de	begroting	betekenen.		

Mevr.	Embregts	heeft	2000	euro	minder	gerekend	voor	Studystore.	Daarvan	heeft	zij	wel	
gerekend	dat	500	euro	binnengehaald	zou	kunnen	worden	door	middel	van	acquisitie.		

Mevr.	van	der	Plas	noemt	dat	er	in	het	beleidsstuk	staat	dat	men	dit	niet	kan	terugvinden	in	
de	begroting.		

Mevr.	Embregts	noemt	dat	ze	dit	niet	zo	heel	goed	kan	uitleggen.	Zij	noemt	dat	zij	wel	
rekening	heeft	gehouden	met	de	verworven	acquisitie	en	dat	zij	dat	ook	meegerekend	heeft	
in	sommige	posten.	Zij	stelt	dat	dit	misschien	een	foutje	is	geweest.	

Dhr.	van	der	Herberg	noemt	dat	het	bestuur	het	beleid	daar	nog	op	moeten	aanpassen.	In	
principe	is	er	op	1000	euro	acquisitie	gerekend.	9000	Euro	is	berekend	voor	StudyStore	en	
1000	euro	voor	acquisitie,	wat	eventueel	omhoog	kan	gaan	als	de	acquisitie	goed	loopt.		

Mevr.	van	der	Plas	vraagt	zich	dan	af	wat	er	gebeurd	als	die	1000	euro	wordt	behaald.	Is	het	
plan	dan	om	te	stoppen	met	kijken	of	je	ergens	iets	vandaan	kan	halen?	Zo	niet,	hoe	wordt	
dat	dan	opgelost	met	een	eventueel	begrotingsoverschot?	

Dhr.	van	der	Herberg	noemt	dat	het	bestuur	met	elkaar	heeft	afgesproken	om	te	kijken	rond	
de	herbegroting	of	de	acquisitie	ook	daadwerkelijk	meer	oplevert	dan	verwacht.	Als	dit	het	
geval	is	zal	het	bestuur	enkele	kostenposten	omhoog	kunnen	gooien.	Hij	geeft	toe	dat	we	dit	
beter	hadden	kunnen	verwoorden.	Het	bestuur	was	nu	gewoon	nog	niet	zeker	van	dat	geld	
en	daarom	konden	we	dat	nu	nog	niet	in	begroting	meenemen.		

Mevr.	Lambooij	heeft	twee	vragen.	Zij	ziet	bij	het	stukje	begroting	staan	dat	de	kosten	eerlijk	
verdeeld	worden	tussen	de	bestuursleden.	Zij	vraagt	zich	af	hoe	mevr.	Embregts	dit	voor	zich	
zou	zien,	aangezien	er	grote	verschillen	zijn	tussen	de	posten.	Ook	weet	zij	niet	zeker	dat	we	
kunnen	weten	dat	de	wanbetalers	niet	meer	in	het	systeem	staan.	Dit	hebben	zij	vorig	jaar	
ook	gehoopt,	maar	dat	bleek	ook	niet	waar	te	zijn.	
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Mevr.	Embregts	noemt	dat	zij	de	nadruk	wil	leggen	op	‘hopen’.	Zeker	weten	doe	je	dit	
natuurlijk	niet.	Mevr.	Embregts	rekent	dan	ook	op	10	%	marge.	Om	antwoord	te	geven	op	de	
vraag	over	de	verdeling	stelt	zij	dat	zij	bij	elke	post	heeft	gekeken	waar	er	vorig	jaar	geld	
naartoe	is	gegaan	en	waar	er	op	bezuinigd	zou	kunnen	worden.	Ze	heeft	daarna	met	haar	
bestuursleden	een	begrotings	gesprek	gehad	om	aan	te	kunnen	geven	wat	elk	bestuurslid	
ook	daadwerkelijk	nodig	had.		

Mevr.	van	Meer	vraagt	hoe	het	gaat	met	de	contributie,	aangezien	zij	in	het	beleid	terug	kan	
lezen	dat	deze	in	november	geïnd	zou	worden.		

Mevr.	Embregts	meldt	dat	zij	toevallig	vandaag	samen	met	de	secretaris	naar	de	contributie	
heeft	gekeken	en	dat	zij	al	met	mevr.	Lambooij	gebeld	hebben	omdat	mevr.	Van	der	Meer	
op	stage	was.	De	contributie	staat	nu	gepland	op	28	november,	dus	de	leden	kunnen	een	
dezer	dagen	een	mail	verwachten.	

Mevr.	Van	Meer	wil	ook	haar	complimenten	geven	voor	het	beleid	van	commissaris	
Almanak.	Ze	is	erg	benieuwd	naar	de	religieuze,	journalistieke	en	economische	verhalen.	
Ook	lijkt	het	haar	handig	om	duo’s	te	maken	in	de	commissie.	Zij	vraagt	zich	verder	af	of	de	
thema-bekendmakingsborrel	niet	wat	eerder	in	het	jaar	gegeven	kan	worden.	Ook	om	de	
commissie	wat	zichtbaarder	te	maken.	Dit	geeft	zij	als	advies	mee	aan	mevr.	Embregts.	

Dhr.	de	Moor	wil	graag	het	36e	bestuur	het	advies	meegeven	met	betrekking	op	de	
acquisitie.	Zo	noemt	hij	dat	de	acquisitie	van	de	B.I.L.	heel	serieus	genomen	wordt	en	dat	zij	
dit	ook	echt	als	een	hoofdtaak	zien.	Hij	raadt	aan	om	contact	op	te	nemen	met	de	B.I.L.,	
aangezien	zij	elk	jaar	een	target	voor	zichzelf	opstellen	om	te	behalen.	

Dhr.	van	der	Herberg	noemt	dat	hij	een	afspraak	heeft	gemaakt	met	de	vorige	commissaris	
Acquisitie	van	de	B.I.L.	Maar	er	moet	wel	gezegd	worden	dat	er	dit	jaar	zeker	ook	bij	de	SPIL	
een	doel	is	gesteld	en	er	wordt	ook	wel	naar	gestreefd	om	meer	te	doen	met	acquisitie	dit	
jaar.		

Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	wat	er	bedoeld	wordt	met	‘religieuze	verhalen’	die	in	het	beleid	
van	de	commissaris	Almanak	staan.		

Mevr.	Embregts	zegt	dat	de	commissie	in	het	kader	van	verbreding	het	leuk	vindt	om	de	
veelzijdige	kanten	van	politiek	te	laten	zien.	Zo	gaan	zij	bijvoorbeeld	op	zoek	naar	
prominenten	op	dit	gebied,	zoals	religieuze	politici.		

De	ALV-voorzitter	vraagt	de	ALV	of	er	verder	nog	vragen	zijn	over	het	stukje	Penningmeester	
&	commissaris	Almanak.		

Commissaris	Binnenland	&	Acquisitie	

Dhr.	Van	der	Herberg	wil	zelf	eerst	nog	even	vermelden	dat	hij	het	stukje	over	de	Dies-lezing	
heeft	aangepast.	Er	staat	nu	‘de	Dieslezing	was	een	groot	succes’.	Dit	komt	omdat	hij	het	
beleid	na	de	Dieslezing	iets	heeft	aangepast	en	de	lezing	toen	al	geweest	was.	Hij	zegt	dat	hij	
liever	niet	de	woorden	‘groot	succes’	wil	gebruiken,	maar	de	Dies-lezing	was	desalniettemin	
‘geslaagd’.	
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Dhr.	De	Groot	noemt	dat	het	in	zijn	jaar	al	bekend	was	dat	de	inkomsten	van	de	
boekverkoop	zouden	teruglopen.	Toen	heeft	hij	overlegd	gepleegd	met	de	gangverenigingen	
om	een	gezamenlijk	acquisitie-overleg	op	te	starten.	Hij	vraagt	zich	af	waarom	er	nog	geen	
idee	is	voor	een	gezamenlijk	acquisitie-plan.	Hij	heeft	het	idee	dat	het	nog	niet	echt	lekker	
loopt.	

Dhr.	Van	der	Herberg	meldt	dat	er	inderdaad	al	plannen	zijn	om	dit	gesprek	aan	te	gaan.	
Toch	blijkt	het	moeilijk	om	deze	optie	te	behouden	om	dat	er	een	groot	verschil	is	in	
ledenaantallen	per	verenigingen.	In	principe	staat	voor	elke	gangvereniging	nu	de	optie	
open,	om	naast	de	eigen	acquisitie,	de	acquisitie	samen	te	doen	met	de	andere	
gangverenigingen.	Daarna	zal	er	goed	gekeken	worden	naar	de	verdeelsleutel	wat	betreft	de	
inkomsten,	aangezien	sommige	verenigingen	gewoon	meer	of	minder	leden	hebben.	

Dhr.	De	Groot	wil	als	tip	meegeven	dat	de	commissaris	zich	niet	te	veel	moet	aantrekken	van	
de	verdeelsleutel.	Ga	vooral	op	zoek	naar	verenigingen	die	graag	met	de	SPIL	willen	
samenwerken.	

Dhr.	Schyns	wil	nog	vragen	of	er	al	iets	geconcretiseerd	is.	Is	er	echt	al	een	plan	om	mensen	
aan	te	schrijven?	

Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	de	optie	voor	een	gezamenlijke	optie	ook	zeker	iets	is	wat	
telkens	terugkomt	tijdens	de	vergaderingen.		

Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	of	dhr.	Van	der	Herberg	bedrijven	kan	noemen	die	zich	hier	al	
positief	over	geuit	hebben.	

Dhr.	Van	der	Herberg	zegt	dat	hij	nog	geen	bedrijven	kan	noemen.	

Dhr.	de	Groot	vraagt	zich	af	of	de	commissaris	zijn	vier	commissieleden	bezig	kan	houden,	
aangezien	het	vaak	lastig	is	om	ze	aan	de	slag	te	krijgen.	Zijn	zij	ook	nog	steeds	bezig	met	het	
vergaren	van	nieuwe	SPIL-producten?	

Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	het	goed	lukt	om	zijn	commissieleden	aan	het	werk	te	
zetten	en	dat	het	vergaren	van	nieuwe	SPIL-producten	ook	zeker	binnen	het	takenpakket	
valt.	Het	persoonlijk	contact	tussen	een	commissielid	en	een	sponsor	verloopt	goed.	

Mevr.	Van	der	Plas	heeft	drie	vragen.	De	eerste	vraag	heeft	te	maken	met	het	feit	dat	er	in	
het	beleid	van	de	commissaris	Binnenland	staat	dat	er	activiteiten	georganiseerd	zullen	
worden	die	zowel	voor	IBO-	als	Politicologie	studenten	interessant	zullen	zijn.	Mevr.	Van	der	
Plas	wil	graag	weten	of	de	commissaris	er	ook	over	nagedacht	heeft	hoe	hij	op	de	beste	
manier	ouderejaars	naar	de	activiteiten	kan	krijgen.		

Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	dat	gegeven,	hoe	flauw	het	ook	is,	vast	staat.	Vooral	merk	
je	toch	dat	vrijwel	alleen	eerstejaars	meegaan.	Als	voorbeeld	kan	hij	noemen	dat,	ondanks	
het	nieuwe	programma	van	de	Excursie	Buitenlandse	Zaken,	er	toch	alleen	maar	Eerstejaars	
meegingen.	Hij	gaat	toch	zijn	best	doen	om	zoveel	mogelijk	ouderejaars	mee	te	krijgen	naar	
activiteiten.		
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Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	zich	af	in	hoeverre	de	commissaris	de	sponsoren	op	de	SPIL-site	
een	plekje	wil	geven.	

Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	er	contact	opgenomen	is	met	dhr.	Zuidgeest	hoe	we	dit	
vorm	willen	geven.	Wellicht	in	een	kopje	boven	of	onderin	de	website.	Het	is	wel	een	lastige	
kwestie,	maar	de	opties	worden	bekeken	en	besproken.		

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	als	derde	dat	er	zij	heeft	gelezen	dat	er	ook	een	StOP-acquisitie	
verband	is.	Zij	vraagt	zich	af	wat	dit	voor	nut	heeft	voor	de	SPIL.	Zij	verwacht	namelijk	dat	
veel	studieverenigingen	deel	zullen	nemen	aan	dat	verband	en	zij	dan	niet	goed	weet	wat	de	
opbrengsten	daarvan	zullen	zijn	voor	de	SPIL.	

Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	het	vooral	nuttig	is	om	te	horen	van	andermans	verhalen.	
Het	is	handig	om	elkaar	te	ondersteunen	en	van	elkaar	te	leren.	Je	kan	het	eerder	zien	als	
een	soort	overlegorgaan.		

Mevr.	van	der	Plas	vraagt	zich	af	of	er	met	dit	verband	ook	gekeken	wordt	naar	potentiële	
sponsors	of	dat	het	eerder	een	adviesorgaan	is.	

Dhr.	van	der	Herberg	denkt	dat	het	meer	een	adviesorgaan	is.	De	optie	staat	wel	open	om	
met	de	rest	van	de	verenigingen	acquisitie	te	vergaren,	maar	dat	is	niet	de	eerste	insteek.	

Dhr.	de	Moor	wil	dhr.	Van	der	Herberg	complimenteren	met	de	activiteiten	die	
georganiseerd	zijn.		

Dhr.	de	Moor	vraagt	vanuit	mevr.	Gommers	of	dhr.	Van	der	Herberg	zijn	commissieleden	
zelfstandig	sponsoren	laat	aanschrijven.	

Dhr.	Van	der	Herberg	stelt	dat	hij	zijn	commissie	vooral	actief	zal	houden	door	hen	zelf	
mensen	te	laten	aanschrijven.	Zelf	heeft	hij	daar	wel	een	controlerende	rol	in.		

Mevr.	Lambooij	wil	dhr.	Van	der	Herberg	ook	complimenteren	met	de	activiteiten.	Ze	was	
vooral	erg	enthousiast	over	het	Panel,	waar	ze	helaas	niet	bij	kon	zijn.	Ze	heeft	verder	in	het	
beleid	gelezen	dat	de	commissaris	Binnenland	nu	ook	activiteiten	wil	organiseren	voor	
internationale	en	masterstudenten	en	dat	daarom	de	voertaal	ook	Engels	zal	zijn.	Ze	vroeg	
zich	af	of	er	veel	internationale	en/of	masterstudenten	aanwezig	waren	op	het	Panel.	

Dhr.	Van	der	Herberg	kan	hierop	antwoorden	dat	er	13	masterstudenten	waren	en	10	
internationale	studenten,	waaronder	een	paar	meerderejaars.	Hij	wil	dus	graag	doorgaan	
met	het	organiseren	van	internationale	activiteiten.		

Mevr.	Lambooij	zegt	dat	zij	het	mooi	vindt	het	dat	het	werkt.	

Dhr.	de	Groot	heeft	onlangs	een	onderhandelingscursus	gehad.	Hij	raadt	aan	om	dit	
misschien	met	de	commissie	Acquisitie	te	doen.		

Dhr.	Van	der	Herberg	dankt	dhr.	De	Groot	voor	de	tip.	

Dhr.	Schyns	wil	vragen	waarom	het	SPIL-MUN	congres	niet	meer	georganiseerd	wordt.		
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Dhr.	van	der	Herberg	zegt	dat	dit	inderdaad	besloten	is	met	het	bestuur.	De	reden	hiervoor	
is	omdat	het	bestuur	de	meerwaarde	hiervan	niet	echt	in	zag.	Het	bestuur	wil	meer	focus	
leggen	op	de	eigen	activiteiten	van	de	SPIL.	

Dhr.	Schyns	zegt	dat	hij	dit	jammer	vindt,	zeker	omdat	hij	denkt	dat	de	activiteit	makkelijk	te	
organiseren	zal	zijn.	

Mevr.	Trouw	wil	graag	toevoegen	dat	met	het	oog	op	de	masterstudent	het	MUN-congres	
zeker	een	nuttige	optie	is.	Zij	begrijpt	de	overweging	maar	raadt	aan	om	het	toch	te	
adviseren	aan	het	37e	bestuur.		

Dhr.	Van	der	Herberg	dankt	mevr.	Trouw	en	dhr.	Schyns	voor	de	tip.	

Commissaris	Buitenland	

Mevr.	Trouw	wil	graag	de	commissaris	Buitenland	en	haar	commissie	feliciteren	met	deze	
prachtige	bestemming.	

Mevr.	De	Raadt	noemt	dat	zij	het	een	eer	vindt	dat	haar	voorganger	en	lieve	mama	trots	op	
haar	is.	

Mevr.	Van	der	Plas	vindt	het	vreemd	dat	er	een	hele	alinea	besteed	wordt	aan	het	de	
mogelijkheid	dat	het	bedrag	van	de	reis,	met	toestemming	van	de	KasCo,	mogelijk	verhoogd	
kan	worden	met	50	euro.	Zeker	omdat	700	euro	het	maximum	is	van	de	reis	en	niet	een	
bedrag	is	waarvan	uitgegaan	kan	worden.	Met	een	deelnemersbijdrage	van	650	euro	kan	er	
ook	prima	een	reis	georganiseerd	worden.	Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	zich	dus	af	waarom	de	
commissaris	Buitenland	hier	zo	nadrukkelijk	stelt	dat	het	bedrag	verhoogd	kan	worden	naar	
750	euro.		

Mevr.	de	Raadt	noemt	dat	700	euro	inderdaad	de	maximale	deelnemersbijdrage	is	en	als	het	
goedkoper	zou	kunnen,	we	dit	ook	zeker	gaan	doen.	De	kans	dat	de	reis	goedkoper	wordt	
stelt	mevr.	De	Raadt	zeer	klein.	Mensen	onderschatten	de	prijs	van	een	reis	vrij	snel.	
Bestemmingen	worden	steeds	duurder.	Alle	goedkope	bestemmingen	die	onder	de	700	euro	
zitten,	zijn	de	afgelopen	5	jaar	al	georganiseerd.	Vandaar	heeft	de	commissaris	er	ook	voor	
gekozen	om	die	alinea	er	zo	nadrukkelijk	aan	te	wijden.	Zij	wil	dan	ook	met	de	KasCo	
overleggen	of	de	deelnemersbijdrage	wellicht	omhoog	kan.	Dit	is	tevens	niet	haar	streven,	
maar	ze	wil	de	optie	gewoon	graag	benadrukken.		

Mevr.	van	der	Plas	wil	de	commissaris	Buitenland	aanraden	dat	een	verdere	reis	niet	altijd	
een	betere	reis	is.	De	reis	naar	Washington	D.C.	was	uitzonderlijk	en	ook	mogelijk	gemaakt	
door	de	lustrumbijdrage.	Het	klinkt	aantrekkelijker	en	exotischer	om	naar	de	andere	kant	
van	de	wereld	te	vliegen,	maar	verder	is	niet	altijd	beter.	Zij	wil	aangeven	dat	niet	elke	
buitenland	reis	per	se	beter	en	verder	moet	gaan	dan	het	vorige	jaar.	Een	plek	in	Afrika	of	
Azië	is	ook	een	fantastische	en	politiek-relevante	bestemming.		

Mevr.	de	Raadt	wil	hier	op	antwoorden	door	te	stellen	dat	het	zeker	niet	haar	insteek	is	om	
elk	jaar	verder	van	Nederland	te	reizen.	De	commissie	gaat	binnenkort	kijken	naar	de	Lange	
Reis	en	zij	zullen	ook	zeker	rekening	houden	met	het	maximale	bedrag	van	700	euro.	
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Dhr.	De	Groot	noemt	dat	hij	het	idee	heeft	dat	er	telkens	foefjes	worden	uitgehaald	om	het	
bedrag	van	de	reizen	omhoog	te	laten	gaan.	Dit	snapt	hij	heel	goed,	maar	hij	wil	ook	
benadrukken	dat	een	iets	langere	rondreis	in	een	goedkoper	land	ook	heel	aantrekkelijk	kan	
zijn.	Verder	is	hij	verbaast	te	lezen	dat	hij	als	KasCo	nog	op	de	hoogte	wordt	gesteld	van	een	
eventuele	verhoging.	Hij	vraagt	zich	af	of	de	commissaris	Buitenland	dan	ook	bestemmingen	
gaat	delen	met	de	KasCo,	om	hen	wellicht	te	overtuigen.	

Mevr.	De	Raadt	noemt	dat	dit	een	zeldzame	situatie	zal	zijn.	Dit	zal	alleen	gebeuren	als	er	
echt	nood	aan	de	man	is	en	we	verder	in	het	besluitvormingsproces	zitten.	Als	er	
bijvoorbeeld	één	bestemming	is	die	echt	uit	de	selectie	springt	als	het	meest	politiek-
relevant,	maar	wel	gewoon	iets	duurder,	dan	zal	die	bestemming	met	de	KasCo	gedeeld	
worden.		

Mevr.	Trouw	noemt	dat	zij	gebruik	heeft	gemaakt	van	haar	zelf	ingevoerde	mogelijkheid.	Zij	
heeft	toen	met	de	KasCo	overlegd	over	deze	mogelijkheid,	nog	voor	de	bekendmaking	van	
de	Lange	Reis.		

Dhr.	Schyns	zegt	dat	je	beter	niet	kan	stellen	dat	‘er	in	alle	waarschijnlijkheid	50	euro	
bovenop	de	deelnemersbijdrage	komt’.	Met	zulke	dingen	moet	je	voorzichtig	omgaan.	Dhr.	
Schyns	zou	dit	niet	nu	al	op	deze	manier	stellen.	De	toon	‘waarschijnlijk	wordt	het	750	euro’	
is	niet	iets	wat	elk	jaar	moet	terugkomen.	

Mevr.	De	Raadt	dankt	dhr.	Schyns	voor	het	advies.		

Dhr.	De	Moor	heeft	wat	vragen	over	de	Korte	Reis.	Hij	heeft	vernomen	dat	er	financieel	
weinig	mogelijk	is,	ook	met	extra	50	euro.	Hij	vraagt	zich	af	of	de	commissaris	Buitenland	
rekening	heeft	gehouden	met	de	lengte	van	de	Korte	Reis,	en	wat	voor	advies	de	
commissaris	Buitenland	aan	haar	opvolger	zal	meegeven	op	dit	gebied.	

Mevr.	De	Raadt	heeft	dit	jaar	een	iets	groter	budget.	Vanwege	deze	reden	heeft	mevr.	de	
Raadt	er	dus	voor	gekozen	om	de	Korte	Reis	7	dagen	te	laten	duren.	Op	deze	manier	kan	je	
een	ruimer	programma	neerzetten	met	meer	afspraken.	De	eerste	en	de	laatste	dag	zal	je	
voornamelijk	kwijt	zijn	aan	het	reizen.	Een	kortere	reis	is	desalniettemin	ook	absoluut	
mogelijk	dus	dit	zal	zij	ook	zeker	meegeven	aan	haar	opvolger.		

Dhr.	De	Jong	vraagt	de	ALV-voorzitter	of	hij	dhr.	de	Jong	op	de	hoogte	wil	stellen	van	de	
moties	van	de	afgelopen	drie	jaar	die	betrekking	hebben	op	de	deelnemersbijdrage.	Hij	kan	
zich	namelijk	herinneren	dat	er	enkele	verhoudingen	zijn	afgesproken.			

Mevr.	De	Raadt	wil	dit	zelf	wel	verder	toelichten.	Er	is	inderdaad	een	verhouding	
afgesproken.	Bij	de	Korte	Reis	moet	er	voor	elke	euro	SPIL-bijdrage,	minstens	3	euro	
deelnemersbijdrage	tegenover	staan.	Bij	de	Lange	Reis	is	dit	1	op	5.		Als	de	
deelnemersbijdrage	van	700	naar	750	gaat,	zal	deze	verhouding	daar	niet	in	meegaan.	De	
verhouding	telt	alleen	voor	de	700	euro.		

De	ALV-voorzitter	leest	motie	2015:5	voor.	
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De	Algemene	Ledenvergadering,	hier	bijeen	op	Faculteit	Sociale	Wetenschappen,	
Wassenaarseweg	52	te	leiden	op	27	okt.	15,	

Hopende	dat,	motie	2014.2	geen	heldere	regels	bevat	voor	de	Lange	Reis	in	het	lustrumjaar,	
hopende	dat	het	lustrumjaar	een	feestelijke	aangelegenheid	is,	die	nog	lang	in	het	geheugen	
van	de	SPIL	zal	blijven,	

Gezien	politieke	relevantie	in	regio’s	die	momenteel	niet	binnen	ons	bereik	vallen,	
constaterende	dat,	er	in	een	lustrumjaar	een	extra	unieke	neergezet	dient	te	worden	en	dat	
het	huidige	budget	zich	daar	niet	toe	reikt,	

Om	aan	hoog	gespannen	verwachtingen	te	kunnen	voldoen,	

Stelt	voor	zowel	motie	2014.2	als	motie	2013.11	te	schrappen.	Stelt	voor	in	het	
verenigingsjaar	2015-2016	1000	euro	van	het	lustrumspaargeld	te	reserveren	voor	de	Lange	
Reis,	waarbij	het	35e	bestuur	de	verplichting	aangaat	om	in	2015	een	Algemene	
Ledenvergadering	te	organiseren,	waar	de	financiële	regelgeving	omtrent	de	SPIL-reizen,	
inclusief	regelgeving	omtrent	het	lustrumjaar	in	het	Huishoudelijk	reglement	opgenomen	zal	
worden.	

En	gaat	over	tot	de	orde	van	de	dag.	

Was	getekend,	

Nikki	Gommers,	Esmee	van	Meer,	Evelien	Lambooij,	Laura	van	der	Plas,	Lisanne	Trouw,	
Tristan	Schyns	en	Ries	de	Moor.	

Mevr.	Trouw	zegt	dat	vervolgens	deze	aanpassing	in	het	HR	is	opgenomen.		

Dhr.	De	Groot	noemt	dat	er	wel	in	het	HR	staat	dat	de	commissaris	Buitenland	een	Korte	
Reis	moet	organiseren	van	7	dagen.		

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	dit	slechts	een	marge	is.		

Dhr.	De	Groot	vraagt	zich	af	of	er	misschien	nagedacht	is	over	een	tweede	Brusselexcursie.	

Mevr.	De	Raadt	wil	hierop	antwoorden	door	te	zeggen	dat	er	inderdaad	over	nagedacht	is.	
Zij	heeft	hierbij	besloten	om	de	aanmeldingen	van	de	eerste	Brussel-excursie	af	te	wachten.	
Deze	excursie	bleek	wel	vol	te	zitten,	maar	had	geen	hele	grote	reservelijst.	Zij	merkt	dat	de	
aanmeldingen	dit	hele	jaar	al	een	beetje	tegenvallen.	Vandaar	dat	de	commissie	ervoor	
gekozen	heeft	om	geen	tweede	Brussel-excursie	te	organiseren.		

Mevr.	Van	der	Leij	wil	even	opmerken	dat	zij	merkt	dat	de	reizen	niet	zo	goed	gepromoot	
worden.	Er	zou	bijvoorbeeld	een	extra	mail	over	de	deadline	voor	de	reizen	naar	de	SPIL-
leden	gestuurd	kunnen	worden.		

Mevr.	De	Raadt	heeft	dit	ook	al	bij	haar	bestuur	aangekaart.	We	kunnen	helaas	niet	heel	
veel	meer	extra	promoten	behalve	door	middel	van	de	website,	posters	en	Facebook.	Wat	
betreft	de	Brussel-excursie:	er	zijn	posters	opgehangen,	het	staat	op	de	website	en	er	zijn	
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meerdere	reminders	op	Facebook	voorbij	gekomen.	Het	bestuur	weet	na	een	tijdje	ook	niet	
meer	zo	goed	wat	er	nog	meer	gedaan	kan	worden.		

Dhr.	De	Moor	wil	hier	kort	op	inhaken.	Hij	wil	er	graag	op	attenderen	dat	je	moet	oppassen	
voor	SPIL-spam.	Hij	zou	ook	zeker	geen	SPIL-leden	mailen	met	deadlines.	Op	de	mailtjes	van	
vorig	jaar	kreeg	het	bestuur	nogal	wat	haatreacties.	Dhr.	De	Moor	zou	aanraden	om	de	
normale	promotiekanalen	te	gebruiken.	

Mevr.	Litjens	gelooft	dat	de	kracht	van	mond-op-mond	reclame	zwaar	wordt	onderschat.	
Activiteiten	kunnen	dan	ook	beter	gepromoot	worden	onder	commissies	of	in	de	
collegezaal.	

Mevr.	De	Raadt	zegt	dat	dit	inderdaad	het	geval	is.	Haar	commissieleden	zullen	ook	ten	
zeerste	proberen	om	veel	te	promoten	onder	hun	vriendengroepen.	Ook	denkt	zij	er	nu	over	
na	om	wellicht	een	praatje	te	houden	voor	een	hoorcollege.		

Dhr.	De	Moor	heeft	vernomen	dat	de	SPIL	tijdens	de	Korte	Reis	ook	Wenen	zal	bezoeken.	Hij	
noemt	dit	‘superleuk’.	Hij	vraagt	zich	af	wat	de	overweging	was	voor	de	toevoeging	van	
Wenen	aan	het	programma	en	hij	vraagt	zich	af	of	Wenen	ook	deel	zal	uitmaken	van	de	
officiële	bestemming.		

Mevr.	De	Raadt	wil	hier	graag	op	antwoorden.	De	overweging	voor	Wenen	was	dat	het	
argument	‘daar	ben	ik	al	geweest’	niet	meer	valide	zal	zijn.	Verder	is	de	commissie	nog	aan	
het	overleggen	of	Wenen	ook	deel	zal	zijn	van	de	bestemming.	We	zijn	er	namelijk	maar	één	
dag.	Aan	de	andere	kant	zullen	we	wel	afspraken	hebben	met	verschillende	instanties.	De	
commissaris	wil	eigenlijk	wel	voorkomen	dat	de	aankomende	vijf	besturen	Wenen	niet	meer	
als	bestemming	zullen	mogen	organiseren.	

Mevr.	Trouw	wil	opmerken	dat	je	er	wel	goed	op	moet	letten	hoe	dit	soort	dingen	worden	
vastgesteld.	

Mevr.	van	der	Plas	wil	hier	graag	advies	op	geven	door	te	zeggen	dat	je	beter	de	Korte	Reis	
als	officiële	bestemming	Praag	kan	benoemen	met	‘een	dagtrip	naar	Wenen’.	

Mevr.	De	Raadt	zegt	dat	dit	waarschijnlijk	ook	het	geval	zal	zijn.	

Commissaris	Onderwijs	en	Faciliteiten	

Mevr.	Van	der	Plas	heeft	vier	vragen.	De	eerste	betreft	de	boekverkoop.	Zij	leest	dat	er	
tweedehands	boeken	verkocht	gaan	worden.	Zij	vraagt	zich	af	hoeveel	geld	de	SPIL	krijgt	
voor	de	verkoop	van	tweedehands	boeken.	Gaat	dit	om	hetzelfde	percentage?	

Dhr.	Park	noemt	dat	het	over	hetzelfde	percentage	gaat.	Om	dit	moment	worden	er	weinig	
tweedehands	boeken	verkocht	dus	hij	heeft	het	idee	dat	de	populariteit	niet	erg	groeit.	Naar	
zijn	idee	scheelt	het	dus	nog	niet	erg	veel.	Mocht	de	populariteit	wel	erg	stijgen,	dan	zal	de	
commissaris	Onderwijs	contact	opnemen	met	de	contactpersoon	van	StudyStore.		

Mevr.	Van	der	Plas	wil	als	advies	meegeven	dat	het	handig	is	om	hier	alvast	over	na	te	
denken.	
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Dhr.	Schyns	wil	hierop	inhaken.	Hij	zou	het	jammer	vinden	als	hier	een	heel	groot	punt	van	
wordt	gemaakt	aangezien	de	aantallen	verkochte	tweedehands	boeken	erg	tegenvallen.	Je	
hebt	het	namelijk	over	een	erg	marginaal	verlies.	De	bedragen	zijn	echt	te	klein	om	je	hier	
druk	over	te	maken.	

Dhr.	Park	wil	hier	nog	iets	aan	toevoegen.	Hij	stelt	namelijk	dat	er	ook	veel	tweedehands	
boeken	verkocht	worden	op	de	Polibo’s.	

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	als	tweede	vraag	dat	zij	zich	afvraagt	of	er	wel	genoeg	mensen	
naar	de	Netwerkborrel	in	Den	Haag	zullen	komen.	Zij	vraagt	dan	ook	aan	de	commissie	en	
commissaris	Faciliteiten	hoe	zij	dit	zullen	aanpakken.	

Dhr.	Park	noemt	dat	dit	onder	Onderwijs	zal	vallen	en	niet	onder	Faciliteiten.	

Mevr.	Van	der	Plas	excuseert	zich	hiervoor.		

Dhr.	Park	noemt	dat	de	keuze	voor	Den	Haag	te	beargumenteren	valt	omdat	de	mensen	die	
zullen	komen,	namelijk	alumni,	allemaal	in	Den	Haag	werken.	Donderdagavond	is	voor	hen	
praktisch	weekend,	dus	willen	zij	graag	een	drankje	drinken	op	het	Plein.	Voor	de	leden	is	
Den	Haag	ook	een	verfrissing.		

Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	zich	af	waarom	er	maar	één	filmavond	georganiseerd	zal	worden	
aangezien	de	filmavonden	van	vorig	jaar	goed	waren	bezocht.	Bovendien	heeft	het	35e	
bestuur	de	filmavonden	al	gehalveerd	t.o.v.	van	het	34e	bestuur.		

Dhr.	Park	noemt	dat	daar	meerdere	verklaringen	voor	zijn.	Onder	het	mom	van	
bezuinigingen	is	Catena	gewoon	erg	duur	om	af	te	huren.	Daarnaast	wil	de	commissaris	
Faciliteiten	liever	de	aandacht	en	het	geld	aan	andere	activiteiten	besteden,	aangezien	de	
Filmavond,	naar	mening	van	het	bestuur,	toch	het	minst	populair	is.		

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	dit	toch	wel	jammer	vindt	aangezien	de	filmavonden	erg	
laagdrempelig	zijn.	Zij	zou	het	jammer	vinden	als	alle	filmavonden	uiteindelijk	weg	zullen	
vallen.	Haar	laatste	vraag	is	waarom	er	samen	wordt	gewerkt	met	de	SIB	op	het	gebied	van	
Faciliteiten,	aangezien	zij	denkt	dat	er	veel	raakvlakken	van	SIB	met	de	SPIL	bestaan	en	niet	
per	se	op	het	gebied	van	faciliteiten.		

Dhr.	Park	noemt	dat	hij	het	gewoon	heel	leuk	zou	vinden	om	iets	met	de	SIB	te	doen.	Hij	
heeft	inmiddels	met	het	SIB-bestuur	overlegd	en	zij	vonden	dat	de	informele	activiteiten	van	
de	SIB	niet	altijd	goed	bezocht	worden.	Vandaar	dat	er	een	samenwerking	met	de	SIB	is	
aangegaan	op	het	gebied	van	Faciliteiten.	Dit	wordt	gerealiseerd	met	een	pubquiz.	

Mevr.	Lambooij	heeft	een	vraag	over	de	filmavonden.	Ze	vroeg	zich	af	of	er	al	gekeken	is	
naar	nieuwe	locaties.	

Dhr.	Park	antwoordt	dat	hier	nog	niet	naar	gekeken	is.	Dit	laat	hij	aan	zijn	commissie	over.	

Mevr.	Lambooij	geeft	als	tip	mee	dat	een	universitair	docent	de	filmavond	kan	noemen	
tijdens	zijn	hoorcollege.	Dit	leidt	tot	een	hogere	opkomst	omdat	de	film	dan	gekoppeld	kan	
worden	aan	de	lesstof.		
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Dhr.	Park	dankt	mevr.	Lambooij	voor	de	tip.		

Mevr.	Van	Meer	wil	de	commissie	en	commissaris	complimenteren	met	de	creatieve	
activiteiten	die	op	de	planning	staan.	Vooral	de	Workshop	Public	Affairs	lijkt	haar	erg	
interessant.	Ook	vindt	zij	het	goed	om	te	horen	dat	er	contact	is	opgenomen	met	Isabelle	
van	Rossum.	

Mevr.	Trouw	noemt	dat	dhr.	Park	dit	met	liefde	doet.	

Verder	vraagt	Mevr.	Van	Meer	wat	er	terecht	gekomen	is	van	het	Panel.	Vanuit	wie	was	er	
niet	genoeg	animo?	

Dhr.	Park	noemt	dat	er	niet	genoeg	animo	was	vanuit	de	studenten.	Hij	heeft	er	nul	reacties	
op	gekregen.	Onder	het	mom	‘laagdrempeligheid’	heeft	hij	besloten	om	de	evaluaties	dan	in	
het	hok	te	organiseren.		

Dhr.	De	Groot	wil	ten	eerste	zijn	complimenten	geven	voor	de	Netwerk	&	SPIL-borrel.	Verder	
geeft	hij	als	tip	mee	de	input	van	de	masters	zelf	te	gebruiken	voor	het	masterplan.	In	zijn	
jaar	was	er	bijvoorbeeld	een	comité	van	Masterstudenten.		

Dhr.	Park	zegt	dat	hij	dit	inderdaad	van	plan	was.	Toevallig	heeft	hij	gisteren	weer	
contactgegevens	van	een	masterstudent	gekregen.	Hij	zal	waarschijnlijk	in	december	contact	
opnemen	met	deze	studenten	en	een	plan	opstellen.		

Dhr.	de	Moor	noemt	dat	mevr.	Gommers	dhr.	Park	wil	complimenteren	met	de	grote	
vernieuwingen	op	het	gebied	van	onderwijs.	Verder	vraagt	zij	zich	af	hoe	de	commissaris	
Onderwijs	de	niet-leden	van	de	SPIL	die	toch	boeken	met	korting	kopen	beperkt	houdt.	

Dhr.	Park	noemt	dat	dit,	zoals	altijd,	inderdaad	een	heikel	puntje	is.	Je	kan	er	gewoon	weinig	
aan	doen.	Op	dit	moment	pakt	dhr.	Park	het	ledenbestand	erbij	en	gaat	hij	de	leden	die	geen	
lid	zijn,	maar	wel	boeken	hebben	gekocht,	een	mailtje	sturen	met	of	zij	wel	lid	willen	
worden.		

Dhr.	De	Moor	vraagt	vanuit	mevr.	Gommers	waarom	er	geen	‘Rellen	met	de	ME’	in	de	
jaarplanning	is	opgenomen.	

Dhr.	Park	noemt	dat	hij	nu	contact	heeft	met	de	ME.	Omdat	het	nog	niet	zeker	was	of	deze	
activiteit	door	zou	gaan,	heeft	hij	dit	inderdaad	nog	niet	in	de	jaarplanning	gezet.	Maar	
waarschijnlijk	gaat	het	rellen	wel	gebeuren.	Er	volgt	meer.		

Dhr.	de	Moor	heeft	zelf	nog	een	korte	snelle	vraag.	In	het	beleid	van	de	commissaris	
Onderwijs	staat	dat	in	samenwerking	er	met	de	commissaris	Promotie	meer	aandacht	wordt	
besteed	aan	de	promotie	van	de	boekverkoop.	Hij	vraagt	zich	af	in	hoeverre	hier	invulling	
aan	gegeven	wordt.		

Mevr.	Couperus	noemt	dat	de	boekverkoop	op	Facebook	komt	te	staan	en	in	de	nieuwsbrief	
wordt	gezet.		

Dhr.	Park	noemt	dat	dit	ook	op	de	website	wordt	gezet.	
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Dhr.	De	Moor	noemt	dat	dit	hetzelfde	was	als	vorig	jaar.	

Dhr.	Park	wil	dan	in	elk	geval	stellen	dat	het	hem	vorig	jaar	niet	erg	was	opgevallen.	In	
principe	gaan	hij	en	de	commissaris	Promotie	de	boekverkoop	nu	op	deze	manier	promoten	
en	misschien	komen	zij	halverwege	het	jaar	nog	op	vernieuwende	ideeën.		

Dhr.	De	Moor	noemt	dat	precies	ditzelfde	plan	ook	zijn	beleid	was	vorig	jaar,	maar	dat	dat	
blijkbaar	niet	gewerkt	heeft	bij	dhr.	Park	vorig	jaar.	Hij	raadt	dan	aan	om	hier	in	elk	geval	
over	na	te	denken.	Eigenlijk	is	dit	dus	gewoon	onvoldoende.		

Dhr.	Maas	wil	graag	inhaken	op	het	Rellen	met	de	ME.	Met	betrekking	tot	het	waterkanon,	
zou	hij	graag	willen	adviseren	om	dit	meer	richting	de	zomer	te	doen.	

Mevr.	Trouw	zegt	dat	er	in	haar	jaar	geen	animo	was	voor	het	Rellen	in	de	zomer.		

Mevr.	Van	der	Plas	wil	graag	inhaken	op	de	promotie	van	de	boekverkoop.	Iedereen	wil	deze	
boeken	bestellen,	dus	daarom	zou	zij	het	aanraden	om	hiervoor	wel	een	mail	te	versturen.	

Mevr.	Lambooij	heeft	een	vraag	met	betrekking	tot	de	activiteiten.	Zij	ziet	dat	de	Grote	
Sociale	Activiteit	weer	georganiseerd	gaat	worden.	Zij	vraagt	zich	af	in	hoeverre	deze	
activiteit	‘groot’	kan	worden	als	er	geen	geld	voor	is	inbegroot.		

Dhr.	Park	zegt	dat	het	klopt	dat	er	geen	geld	voor	is	inbegroot.	Hij	laat	vooral	zijn	commissie	
goed	brainstormen	over	deze	activiteit.	Zeker	omdat	deze	commissieleden	ook	vooral	
eerstejaars	zijn,	zal	de	activiteit	een	creatieve	insteek	krijgen.	Het	succesvolle	aan	vorig	jaar	
was	de	concurrentiestrijd,	dus	dhr.	Park	denkt	dat	dit	soort	factoren	de	activiteit	
aantrekkelijk	genoeg	zullen	maken.	Vorig	jaar	ging	het	meeste	geld	op	aan	het	eten,	en	niet	
zozeer	aan	de	invulling	van	de	activiteit.		

Mevr.	Lambooij	vraagt	of	dan	de	spellen	inderdaad	een	andere	insteek	zullen	krijgen.	Er	zal	
dus	geen	escape-bus	aanwezig	zijn.		

Dhr.	Park	beaamt	dit.	

Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	hoe	dhr.	Park	zich	weet	te	redden	in	de	boekverkoop.	Toen	hij	het	
achterliet	was	het	namelijk	een	vrij	grote	puinhoop.	

Dhr.	Park	zegt	dat	dit	nog	steeds	een	vrij	grote	puinhoop	is,	maar	dat	hij	het	overzicht	weet	
te	behouden.	

Dhr.	Schyns	denkt	dat	de	een	goed	overzicht	belangrijk	is.		

Dhr.	Park	noemt	dat	hij	contact	heeft	met	Hanneke,	de	contactpersoon	van	StudyStore.	Zij	
stuurt	hem	elke	twee	weken	een	update.	

Dhr.	Schyns	noemt	de	Polibo’s.	Dit	is	een	lastig	probleem	en	hij	vraagt	zich	af	of	hiernaar	
gekeken	wordt.	Je	wilt	namelijk	niet	te	veel	SPIL-spam.		

Dhr.	Park	zegt	dat	dit	inderdaad	op	elkaar	afgestemd	wordt.	Ook	wordt	er	overlegd	binnen	
het	bestuur	wie	wanneer	wat	deelt,	zodat	er	niet	drie	activiteiten	tegelijkertijd	in	de	Polibo	
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gepromoot	worden.	Met	verschillende	andere	verenigingen	die	ook	dingen	in	de	Polibo	
zetten,	worden	afspraken	gemaakt.	

Dhr.	Schyns	wil	de	commissaris	complimenteren	met	het	uitgebreide	vernieuwde	
programma	van	de	commissaris	Onderwijs.	Verder	vraagt	hij	zich	af	hoe	Careertime	bevalt.		

Dhr.	Park	zegt	dat	dit	een	pilot	is.	Elke	maand	wordt	dit	georganiseerd,	maar	het	is	tot	nu	toe	
nog	niet	heel	bekend	onder	de	leden.	Elke	vereniging	gaat	dus	Careertime	ook	promoten	
onder	de	leden.	Vanaf	januari	gaat	Careertime	ook	sprekers	bevatten.		

Dhr.	Schyns	heeft	nog	een	vraag	over	een	evaluatiemoment	in	het	hok.	Hij	noemt	dat	het	
belangrijk	is	om	zo’n	kwalitatieve	input	te	hebben	vanuit	de	studenten.	Hij	is	bang	dat	er,	net	
zoals	bij	dhr.	Pak,	weinig	studenten	zullen	komen	opdagen.	

Dhr.	Park	noemt	dat	dit	al	het	tweede	plan	is.	Dinsdag	zal	het	eerste	moment	zijn,	dus	het	is	
even	afwachten	of	dit	werkt.	Het	is	aansluitend	op	de	colleges,	waardoor	het	bestuur	hoopt	
dat	veel	studenten	het	hok	zullen	binnenlopen.	

Dhr.	Schyns	heeft	een	laatste	vraag	over	Faciliteiten.	Hij	ziet	staan	dat	de	pitchers	van	21:00	
tot	23:00	9	euro	zullen	kosten	en	na	23:00	uur	11,50	euro,	en	dat	de	commissaris	Faciliteiten	
hoopt	dat	er	op	deze	manier	een	hogere	opkomst	is	in	de	eerste	uurtjes	van	de	borrel.	Dhr.	
Schyns	vindt	dit	een	raar	beleid	aangezien	de	personen	die	later	komen,	nu	als	straf	meer	
moeten	betalen	voor	een	pitcher.	

Dhr.	Park	denkt	dat	dit	geen	straf	is.	Bovendien	heeft	de	commissaris	contact	gehad	met	
Paul,	waarmee	ook	andere	afspraken	zijn	gemaakt.	Zo	mogen	wij	nu	ook	zelf	de	happen	
maken.		

De	vergadering	wordt	geschorst	voor	5	minuten.	

Debat	&	ICT	

Er	is	een	mededeling	vanuit	het	bestuur.	Het	bestuur	wil	deze	ALV	graag	het	quorum	
behalen	dus	daarom	wordt	het	op	prijs	gesteld	als	de	aanwezigen	nog	zouden	willen	blijven	
zitten.	Hiernaast	wordt	het	op	prijs	gesteld	als	de	aanwezigen	ook	dit	laatste	uurtje	kunnen	
zien	waar	het	36e	bestuur	mee	bezig	geweest	is	de	afgelopen	maanden.		

Mevr.	Trouw	vraagt	zich	af	waarom	de	mogelijke	CASSA-aanvraag	van	de	commissaris	Debat	
wel	is	meegenomen	in	het	beleid,	terwijl	de	mogelijke	CASSA-aanvraag	van	de	commissaris	
Buitenland	niet	is	meegenomen.	

Mevr.	Embregts	zegt	dat	zij	hier	niet	zozeer	goed	over	heeft	nagedacht.	Ook	noemt	zij	dat	
Buitenland	gewoon	een	eigen	begroting	heeft	om	dit	verder	in	te	verwerken	en	te	
specificeren.	Zij	achtte	het	daarom	ook	niet	noodzakelijk	om	in	de	begroting	van	Buitenland	
mee	te	nemen.	

Mevr.	Trouw	zegt	dat	dit	nu	vreemd	op	de	begroting	staat.	In	principe	is	CASSA	gewoon	een	
inkomstenbron.		
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Mevr.	Embregts	beaamt	dit.	Verder	wil	zij	stellen	dat	de	mogelijke	inkomstenbron	van	CASSA	
voor	Buitenland	geen	invloed	heeft	op	de	rest	van	de	begroting.		

Mevr.	Trouw	wil	het	bestuur	toch	aanraden	om	dit	anders	te	verwerken	omdat	het	nu	niet	
klopt.	

Mevr.	Voppen	wil	hier	nog	even	aan	toevoegen	dat	inderdaad	bij	beide	posten	dit	niet	had	
moeten	staan.		

Dhr.	De	Groot	wil	erop	attenderen	dat	CASSA	zeker	van	invloed	kan	zijn	op	Buitenland.	
Verder	wil	hij	een	tip	meegeven	aan	de	commissaris	Acquisitie	om	toch	veel	te	adverteren	in	
de	Debat.	Natuurlijk	wil	je	dit	liever	niet	doen	maar	in	een	bezuinigingsjaar	kan	het	toch	
ontzettend	veel	geld	opleveren.	

Dhr.	Van	der	Herberg	zegt	dat	dat	dit	inderdaad	zeker	wordt	meegenomen	en	dat	er	
toevallig	deze	week	een	nieuwe	sponsor	voor	Debat	is	binnengehaald.		

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	het	leuk	vindt	om	te	zien	dat	er	voor	elke	editie	van	Debat	
een	preview	online	wordt	gezet.	Zij	vraagt	zich	af	of	deze	artikelen	een	vaste	plek	krijgen	op	
de	website,	aangezien	het	artikel	nu	alleen	nog	op	de	hoofdpagina	staat.			

Mevr.	Te	Molder	noemt	dat	het	in	principe	mogelijk	is	om	de	artikelen	een	plek	te	geven	op	
de	website.	Ze	twijfelt	nog	een	beetje	of	ze	dit	gaat	doen	aangezien	er	dan	een	speciaal	
nieuw	kopje	voor	moet	worden	aangemaakt.	Ze	wil	wel	stellen	dat	ze	sowieso	permanent	op	
Facebook	staan,	dus	aankomende	studenten	kunnen	de	artikelen	ook	daar	teruglezen.		

Mevr.	Van	der	Plas	wil	mevr.	Te	Molder	toch	wel	echt	aanraden	om	een	extra	kopje	aan	te	
maken.	Er	zal	namelijk	genoeg	ruimte	voor	zijn	op	de	site.		

Dhr.	De	Moor	wil	ook	graag	zijn	complimenten	geven	over	het	idee	dat	er	voor	elke	editie	
een	artikel	online	wordt	gezet.	Hij	vindt	het	ook	leuk	dat	er	een	nieuwe	rubriek	komt.	Verder	
vraagt	hij	zich	af	of	mevr.	Te	Molder	een	excursie	gaat	organiseren	voor	de	commissie	
Debat,	aangezien	hij	dat	nergens	terug	kan	vinden	op	de	website.		

Mevr.	Te	Molder	zegt	dat	de	excursie	van	vorig	jaar	erg	goed	bevallen	was	en	dat	zij	zeker	
van	plan	is	om	weer	een	excursie	te	organiseren.	Zij	denkt	dit	het	liefst	in	januari	te	doen	
aangezien	haar	commissieleden	dan	geen	college	hebben.	

Dhr.	De	Jong	wil	een	paar	dingen	meegeven.	Ten	eerste	noemt	hij	te	zien	dat	het	lettertype	
verkleint	gaat	worden	om	het	overzichtelijker	te	maken.	Hij	denkt	dat	dit	juist	het	
tegenovergestelde	effect	heeft,	dus	hij	wil	de	commissaris	Debat	hier	toch	voor	
waarschuwen.	Het	lettertype	wordt	elk	jaar	veranderd	en	hij	wil	meegeven	om	daar	toch	
voor	op	te	passen.	Verder	vindt	hij	het	heel	erg	mooi	dat	er	een	lustrumeditie	komt	en	
daarbij	wil	hij	als	tip	meegeven	dat	het	hem	leuk	lijkt	om	in	die	editie	terug	te	blikken	op	alle	
Debatten	die	zijn	geschreven.	Hij	weet	toevallig	dat	de	commissaris	Binnenland	uit	het	
bestuur	SPILover,	Peter	Bootsma,	nog	erg	veel	Debatten	thuis	heeft	liggen.	Verder	vraagt	hij	
zich	af	hoe	het	met	het	Debat-archief	staat.		
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Mevr.	Te	Molder	zegt	dat	zij	er	vandaag	nog	naar	heeft	gekeken.	Van	sommige	uitgaves	is	er	
maar	één	editie,	dus	er	wordt	zorgvuldig	mee	omgegaan.	Ze	liggen	gewoon	mooi	op	
volgorde.	Zij	weet	niet	of	er	edities	ontbreken.	

Dhr.	De	Jong	adviseert	mevr.	Te	Molder	om	op	de	harde	schijf	te	kijken.	Daar	staat	een	lijstje	
met	ontbrekende	edities.		

Mevr.	Te	Molder	dankt	dhr.	De	Jong	voor	de	tip.	

Dhr.	de	Moor	wil	hier	even	op	inhaken.	Hij	heeft	afgelopen	zomer	het	archief	erbij	gepakt	en	
kan	bevestigen	dat	niet	alle	edities	in	het	archief	liggen.	Hij	weet	toevallig	dat	zijn	
voorganger	de	lijst	erbij	heeft	gepakt	en	mensen	heeft	aangeschreven	om	te	vragen	of	ze	
nog	edities	hebben.	Het	is	aan	de	huidige	commissaris	Debat	de	keuze	om	hier	iets	mee	te	
doen.	

Dhr.	De	Groot	noemt	dat	het	digitaliseren	van	de	Debat	misschien	de	moeite	waard	is	om	in	
acht	te	nemen.	Dit	gaat	waarschijnlijk	wel	heel	veel	geld	kosten.	

Dhr.	Schyns	zegt	dat	als	je	je	heel	erg	zou	vervelen,	Labyrint	hier	een	apparaat	voor	heeft.	

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	er	18	leden	in	de	commissie	zitten,	dus	dat	moet	te	doen	zijn.		

Jaarplanning	

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	de	Wissel-ALV	niet	terug	kan	vinden	op	de	jaarplanning.	

Mevr.	Couperus	verontschuldigt	zich	en	zegt	dat	die	inderdaad	is	weggevallen.	

Mevr.	Trouw	noemt	dat	het	schrijven	van	SPIL	met	kleine	letters,	onacceptabel	is.		

Mevr.	Couperus	verontschuldigd	zich.	

Mevr.	Grave	vraagt	zich	af	waarom	er	maar	één	pré-buitenland	activiteit	voor	de	Lange	Reis	
op	de	planning	staat.		

Dhr.	Schyns	wil	mevr.	Grave	welkom	heten	bij	de	elite.		

Mevr.	De	Raadt	zou	dit	nog	even	willen	navragen	maar	ze	kan	zich	herinneren	dat	het	
bestuur	ervoor	gekozen	heeft	om	de	pré-buitenland	activiteit	samen	te	laten	vallen	met	het	
pré-buitenland	diner.		

Mevr.	Trouw	wil	even	benoemen	dat	afgelopen	jaren	de	activiteit	en	het	diner	altijd	apart	
van	elkaar	zijn	geweest.	Zij	wil	aanraden	om	dit	ook	zo	te	houden	omdat	mensen	anders	een	
zit	van	1	tot	12	hebben.	

Mevr.	de	Raadt	wil	hierop	reageren	dat	het	bestuur	hierover	nagedacht	heeft.	Vooral	met	
betrekking	tot	de	Korte	Reis,	die	in	januari	plaatsvindt,	wilde	het	bestuur	de	deelnemers	niet	
verplichten	om	drie	keer	op	te	moeten	komen	laten	dagen.	Vandaar	dat	zij	er	ook	voor	
gekozen	heeft	om	één	van	de	activiteiten	samen	te	laten	vallen	met	het	diner.	Dit	neemt	
niet	weg	dat	zij	erop	zal	letten	dat	het	niet	een	te	lange	zit	wordt.	
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Mevr.	van	der	Plas	wil	een	tip	geven	met	betrekking	tot	de	pré-buitenland	activiteit.	Vorig	
jaar	werd	de	pré-buitenland	activiteit	op	een	donderdag	georganiseerd	en	het	pré-
buitenland	diner		op	de	vrijdag	erna.	Op	die	manier	voorkom	je	dat	mensen	de	hele	tijd	heen	
en	weer	moeten	reizen.		

Mevr.	De	Raadt	noemt	dat	zij	het	mee	zal	nemen.	

Dhr.	Schyns	noemt	dat	de	activiteit	van	4	april	uiteraard	nog	wordt	toegevoegd.	

Dhr.	Park	beaamt	dit.	

Verder	zijn	er	geen	vragen	over	de	jaarplanning.	

Begroting	

Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	waarom	de	lustrumbijdrage	is	meegenomen	in	de	post	
Buitenland.	Zij	vindt	dit	overbodig.	

Dhr.	Schyns	noemt	dat	dit	wel	degelijk	noodzakelijk	is,	aangezien	je	in	principe	de	hele	
realisatie	van	vorig	jaar	gebruikt.	

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	dit	met	dhr.	Meurink	heeft	overlegd	en	dat	hij	het	met	haar	
eens	was.	

Dhr.	de	Groot	noemt	dat	hij	het	wel	handiger	vindt	om	het	op	de	begroting	te	zetten.	

Mevr.	Van	Meer	vraagt	zich	af	waarom	de	realisatie	van	de	Almanak	2015-2016	niet	is	
opgenomen	in	de	begroting.	

Mevr.	Embregts	denkt	dat	toen	zij	met	de	begroting	bezig	was,	de	Almanak	nog	niet	betaald	
was.	Zij	zal	dit	aanpassen.	

Mevr.	Lambooij	vraagt	zich	of	er	binnen	de	begroting	is	gebleven	wat	betreft	de	
constitutieborrel	van	gisteravond.		

Mevr.	Voppen	geeft	hier	antwoord	op	door	te	stellen	dat	hier	wel	van	uit	wordt	gegaan.	Het	
bestuur	heeft	contact	gehad	met	Quintus	en	het	bleek	dat	we	met	betrekking	tot	de	flessen	
Port	en	de	barrekening	onder	het	budget	zijn	gebleven.	

Mevr.	Lambooij	heeft	nog	een	vraag	over	de	inkomsten.	Zij	wilde	nog	als	tip	meegeven	om	
de	‘vrienden	van	de	SPIL’	echt	over	te	halen	om	hun	geld	over	te	maken.		

Dhr.	de	Moor	vraagt	zich	af	of	de	bestuursinteresseboekjes	zijn	meegenomen	in	het	budget	
van	de	commissaris	Promotie.		

Mevr.	Embregts	beaamt	dit.		

Dhr.	de	Jong	vraagt	zich	af	of	de	penningmeester	er	rekening	mee	heeft	gehouden	dat	er	
vorig	jaar	voor	Debat	10	euro	te	veel	was	in	begroot.		
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Na	veel	vragende	blikken	en	discussies	laat	dhr.	De	Jong	zijn	vraag	vervallen.	Hij	had	
verkeerd	gekeken.	

Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	hoeveel	hoofdletters	StOP	heeft.	

Dhr.	Park	beantwoordt	de	vraag	met	‘drie’.	

Mevr.	Van	Meer	had	nog	een	vraag	over	de	workshops	van	Debat.	Daar	is	nu	10	euro	voor	
inbegroot.	Zij	vroeg	zich	af	waar	dat	op	gebaseerd	is.	

Mevr.	te	Molder	noemt	dat	dit	wel	is	uitgedacht.	Dit	gaat	vooral	naar	geschenken,	koekjes	
en	koffie.	Het	is	niet	heel	veel	geld	maar	zij	denkt	ook	niet	meer	nodig	te	hebben.	

Mevr.	Trouw	vraagt	zich	af	waarom	het	zo’n	groot	verschil	is	t.o.v.	vorig	jaar.	

Mevr.	Embregts	stelt	dat	er	vorig	jaar	door	dhr.	De	Moor	erg	veel	koekjes	waren	ingekocht.		

Dhr.	de	Jong	vraagt	zich	of	hoeveel	exemplaren	er	van	de	eerste	editie	worden	gedrukt.	

Mevr.	te	Molder	noemt	dat	dit	1150	exemplaren	zullen	zijn.	

Dhr.	De	Jong	heeft	dan	een	vraag	met	betrekking	tot	de	lustrumeditie.	Er	staat	in	het	beleid	
namelijk	dat	er	meer	dan	1000	exemplaren	gedrukt	worden.	Hij	vindt	dit	raar	omdat	er	
straks	700	euro	extra	naar	Debat	gaat.	Je	kan	van	700	euro	namelijk	enorm	veel	Debatten	
drukken,	ook	als	ze	dikker	zijn.	

Mevr.	Te	Molder	zegt	dat	zij	inderdaad	de	oplage	wel	iets	omhoog	wil	gooien.	

Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	hoeveel	exemplaren	er	dan	gedrukt	gaan	worden	en	naar	wie	die	
extra	exemplaren	allemaal	worden	opgestuurd.	

Mevr.	Te	Molder	noemt	dat	zij	er	graag	wat	extra	achter	de	hand	wil	houden,	omdat	het	
leuk	is	om	de	lustrumeditie	weg	te	geven.	

Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	of	het	dan	om	50	exemplaren	extra	zal	gaan.	

Mevr.	Te	Molder	zegt	dat	we	op	dit	moment	geen	enkel	Debat	meer	over	hebben,	dus	dat	
50	wel	een	goed	streven	is.		

Dhr.	de	Moor	wil	hierop	aanhaken	door	te	zeggen	dat	hij	vorig	jaar	erg	veel	Debatten	over	
had.	Zijn	oplage	was	ook	1150.	

Mevr.	Te	Molder	vraagt	zich	af	waarom	ze	er	dan	nu	geen	één	meer	over	heeft.	

Dhr.	De	Moor	zegt	dat	dat	komt	omdat	hij	echt	met	Debatten	heeft	lopen	strooien.	Hij	wil	
stellen	dat	met	oog	op	bezuinigingen	het	misschien	handig	is	om	rekening	te	houden	met	
deze	grote	hoeveelheid	aan	Debatten.	

Mevr.	Te	Molder	dankt	dhr.	de	Moor	voor	de	tips.	

Dhr.	Schyns	vraagt	wanneer	de	lustrumeditie	mag	worden	besproken.	
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Dhr.	Schyns	noemt	dat	de	lustrumeditie	een	supervet	idee	is	maar	dat	deze	700	euro	niet	
van	het	eigen	vermogen	af	kan	gaan.	Hij	denkt	niet	dat	dat	verantwoord	kan	worden.	Hij	
geeft	het	36e	bestuur	mee	als	advies	dat	als	CASSA	geen	geld	wil	geven,	hij	de	lustrumeditie	
gewoon	zou	laten.	Onder	het	mom	van	bezuinigingen	is	het	een	beetje	krom.	Debat	mag	
geen	uitzonderingspositie	hebben.	

Mevr.	Voppen	noemt	dat	zij	het	raar	vindt	dat	Debat,	na	6	lustra,	nog	nooit	extra	geld	heeft	
gekregen.	Zij	wil	meegeven	dat	als	er	dit	jaar	niks	gebeurd	met	het	lustrum	van	Debat,	er	in	
de	komende	jaren	absoluut	over	nagedacht	moet	gaan	worden.	

Mevr.	Te	Molder	noemt	nog	dat	zij	graag	een	mooie	lustrumeditie	wil	maken,	maar	dat	het	
uiteindelijk	aan	de	leden	is.	Zij	wil	hierbij	wel	zeggen	dat	als	Debat	geen	extra	geld	
toegekend	krijgt,	het	voor	haar	niet	mogelijk	is	om	iets	speciaals	te	doen	voor	het	
lustrumjaar.	

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	het	er	niet	mee	eens	is.	Wel	stelt	zij	dat,	als	de	mogelijkheid	
er	is,	er	zeker	gebruik	mag	worden	gemaakt	van	CASSA.	Maar	zij	denkt	niet	dat	lustrum	van	
Debat	zoveel	toegevoegde	waarde	heeft	om	er	700	euro	extra	aan	te	besteden	van	het	
eigen	vermogen.	Ook	stelt	zij	dat	het	absoluut	mogelijk	is	om	het	lustrum	van	Debat	te	
vieren,	zonder	hier	extra	geld	voor	in	te	begroten.	Zo	zou	je	bijvoorbeeld	de	invulling	
specialer	kunnen	maken.	

Mevr.	Embregts	noemt	dat	het	niet	gaat	om	enorme	veranderingen.	Het	gaat	om	wellicht	
twee	bladzijdes	en	een	paar	stilistische	veranderingen.	Probleem	is	dat	omdat	ie	zo	vaak	
wordt	gedrukt,	je	meteen	heel	veel	geld	voor	deze	veranderingen	nodig	gaat	hebben.	

Mevr.	Trouw	is	het	volledig	eens	met	Mevr.	van	der	Plas.	Zij	wil	zeggen	dat	als	zij	geen	
toezegging	had	gekregen	van	CASSA,	de	Lange	Reis	reis	ook	heel	vet	geworden.	Ondanks	dat	
ze	dan	Amerika	had	laten	gaan,	had	de	reis	een	andere	invulling	gekregen	waardoor	het	
lustrum	toch	gevierd	had	kunnen	worden.		

Mevr.	Lambooij	vindt	dat	het	geen	goed	idee	is	om	voor	dit	soort	zaken	het	eigen	vermogen	
aan	te	breken.	Dit	is	nu	wel	heel	makkelijk.	Het	eigen	vermogen	is	meer	een	soort	van	
buffer.	Er	wordt	inderdaad	elk	jaar	wel	een	lustrumbijdrage	apart	gezet,	maar	dit	wordt	
ingehouden	op	de	uitgaven	van	het	bestuur.	Mevr.	Lambooij	wil	hiermee	zeggen	dat	als	je	
het	lustrum	van	Debat	wil	vieren,	je	beter	op	andere	posten	kan	korten.	

Mevr.	Voppen	zegt	dat	ze	het	een	moeilijke	kwestie	vindt.	Het	bestuur	kan	gewoon	moeilijk	
nu	al	vaststellen	of	Debat	de	CASSA-subsidie	zal	krijgen.	Mevr.	Voppen	vraagt	zich	af	hoe	het	
begrotingstechnisch	gaat,	als	de	ALV	de	700	euro	van	het	eigen	vermogen	niet	goedkeurt.	

Dhr.	De	Jong	zegt	dat	het	bestuur	dan	nu	een	belofte	moet	doen.	

Dhr.	Schyns	zegt	dat	CASSA	sowieso	niet	op	de	begroting	hoort	te	staan,	dus	dat	dat	voor	de	
ALV	niet	heel	veel	uitmaakt.	

Dhr.	de	Jong	vraagt	zich	af	wat	voor	CASSA-potje	dit	is.	Is	het	speciaal	bedoeld	voor	
magazines	van	verenigingen?	
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Mevr.	Te	Molder	geeft	hier	antwoord	op	door	te	zeggen	dat	CASSA	vooral	subsidie	geeft	
voor	lustrumactiviteiten.	

Dhr.	de	Jong	zegt	dat	je	die	700	euro	dus	vrij	kan	gebruiken	in	heel	Debat.	Hij	noemt	dat	700	
euro	voor	één	Debat	wel	heel	bizar	is.	Hij	noemt	dat	4	pagina’s	extra	die	700	euro	niet	zullen	
dekken.		

Mevr.	te	Molder	wil	hierop	reageren	door	te	zeggen	dat	dit	er	waarschijnlijk	8	gaan	worden.	
Daarbij	wil	ze	een	glanzende	papiersoort	gebruiken.	De	editie	zal	vooral	mooi	worden	door	
de	kleine	details.	700	Euro	lijkt	heel	veel,	maar	voor	1200	tijdschriften	is	dit	wel	echt	nodig.	

Mevr.	Embregts	noemt	ook	dat	we	van	CASSA	een	specifiek	bedrag	krijgen	voor	bepaalde	
dingen.	We	mogen	van	dit	bedrag	dus	alleen	de	lustrumeditie	financieren.	

Dhr.	de	Jong	wil	erop	attenderen	dat	er	nu	voor	één	Debat	56	%	procent	extra	geld	wordt	
uitgegeven.	Hij	zegt	dat	je	nu	wel	met	een	heel	goed	verhaal	moet	komen	wil	je	dit	goed	
praten.		

Dhr.	De	Groot	wil	hier	nog	op	attenderen	dat	het	misschien	handig	is	om	elk	jaar	een	
lustrumreservering	klaar	te	zetten	voor	Debat.	Dit	zou	moeten	worden	opgenomen	bij	de	
Tussentijdse	ALV.	

Mevr.	Te	Molder	lijkt	het	heel	fijn	als	dit	zou	kunnen	gebeuren.	

Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	zich	af	of	het	verstandig	is	om	dan	al	de	reservering	op	te	stellen,	
aangezien	dit	pas	over	het	jaar	2017-2018	zou	gaan.	Het	lijkt	haar	beter	om	pas	volgend	jaar	
te	beginnen	met	deze	reservering.	

Mevr.	Voppen	zegt	dat	wij	hier	wel	alvast	aan	zouden	kunnen	beginnen.	

Dhr.	Schyns	zegt	dat	als	de	ALV	hier	mee	akkoord	gaat,	het	bestuur	ook	alvast	dit	jaar	een	
SPIL-bijdrage	kan	klaarzetten	voor	Debat.	Dit	zou	je	dan	kunnen	zien	als	een	lustrumbijdrage.		

Mevr.	Trouw	zegt	dat	dit	niet	handig	is	aangezien	het	bestuur	dan	een	hele	nieuwe	
begroting	moet	gaan	maken.	

Mevr.	van	der	Plas	zegt	dat	als	het	bestuur	kan	beloven	om	geen	700	euro	van	de	
spaarrekening	te	halen	voor	Debat,	het	wat	haar	betreft	genoeg	besproken	is.	

Mevr.	Embregts	wil	vragen	aan	de	commissieleden	van	Debat	of	zij	nog	iets	toe	te	voegen	
hebben.	

De	ALV-voorzitter	noemt	dat	wij	dit	meenemen	naar	de	volgende	ALV	met	een	herziende	
begroting.	

Begroting:	Binnenland,	Buitenland,	Onderwijs	en	Acquisitie	

Dhr.	de	Groot	vraagt	waar	die	25	euro	vandaan	komt	wat	betreft	de	gezamenlijke	acquisitie.	

Dhr.	Schyns	noemt	dat	dit	het	Sinterklaaspak	betrof.	



34	
	

Mevr.	Van	der	Plas	vraagt	zich	af	of	het	geld	van	NSE	is	afgetrokken	van	de	realisatie	2015-
2016.	Zij	wil	graag	weten	waar	dat	bedrag	op	de	begroting	is	terug	te	vinden.	

Mevr.	Lambooij	stelt	dat	dit	geld	voornamelijk	naar	het	gangverenigingenfeest	is	gegaan.	

Mevr.	Trouw	noemt	dat	zij	het	bewonderenswaardig	vindt	dat	er	geld	wordt	gekort	op	de	
Pré-buitenlandactiviteiten.	Zij	begrijpt	de	verlaging	wat	betreft	de	readers	die	alleen	online	
worden	getoond.	Toch	vindt	zij	verder	75	euro	best	wel	krap,	aangezien	je	de	sprekers	wil	
bedanken	en	hun	reiskosten	wil	declareren.	Ook	wil	je	graag	mensen	trekken	door	middel	
van	een	lunch.		

Mevr.	De	Raadt	wil	hier	op	antwoorden	door	te	zeggen	dat	zij	met	mevr.	Embregts	goed	
naar	de	begroting	van	Buitenland	heeft	gekeken.	Er	gaat	nu	al	600	euro	meer	naar	
Buitenland.	Het	gaat	uiteraard	heel	krap	worden	met	75	euro,	maar	mevr.	De	Raadt	gaat	
toch	haar	best	doen	om	dit	te	realiseren.	Op	elke	post	wordt	immers	gekort.		

Mevr.	Trouw	noemt	dat	er	ook	bezuinigd	kan	worden	op	de	1	tot	3	verhouding.	

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	het	raar	vindt	dat	er	voor	het	Gemeentedebat	geen	geld	is	
in	begroot,	terwijl	dit	wel	op	de	planning	staat.	

Dhr.	Van	der	Herberg	zegt	dat	hij	het	Gemeentedebat	dit	keer	heeft	laten	vallen	onder	het	
kopje	‘excursies,	lezingen	en	debatten’.	Hij	heeft	ervoor	gekozen	om	er	geen	aparte	post	
voor	te	maken.		

Mevr.	Van	der	Plas	wil	haar	complimenten	geven	voor	het	korten	op	de	post	Binnenland.	

Dhr.	De	Moor	wil	de	ALV	er	even	van	op	de	hoogte	stellen	dat	we	nog	5	minuten	hebben	om	
alles	af	te	ronden.	Daar	komt	nog	bij	dat	we	de	Raad	van	Advies	ook	nog	onder	de	W.V.T.T.K.	
moeten	bespreken.	

Dhr.	De	Groot	wil	hierop	inhaken	door	te	zeggen	dat	dat	niet	meer	hoeft.	

Mevr.	Voppen	stelt	dat	wij	inderdaad	om	22:00	uur	buiten	moeten	staan,	aangezien	we	dit	
anders	niet	meer	kunnen	faciliteren.		

Mevr.	Trouw	zegt	dat	het	misschien	verstandig	is	om	alle	mierenneukerige	vragen	wat	
betreft	de	begroting	beter	persoonlijk	te	vragen.	Dan	kan	de	begroting	in	elk	geval	worden	
ingehamerd.		

Mevr.	Voppen	zegt	dat	we	nu	in	ieder	geval	verder	moeten	gaan	om	aan	te	zien	hoe	ver	we	
kunnen	komen.		

Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	waarom	er	50	euro	voor	de	onderwijsevaluaties	is	in	begroot.	

Dhr.	Park	noemt	dat	dit	opgaat	aan	koekjes	en	koffie.	

Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	waar	de	200	euro	voor	Carrière	heen	gaat.	
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Dhr.	Park	noemt	dat	dit	naar	de	Carrièrekrant	zal	gaan.	De	oplage	zal	minder	worden	
aangezien	er	nog	heel	veel	Carrièrekranten	over	waren.	

Mevr.	Van	der	Plas	wil	aanraden	om	te	reserveren	voor	het	8e	lustrum.	Het	7e	lustrum	is	
namelijk	al	geweest.	Verder	vraagt	zij	zich	af	waarom	de	kosten	voor	de	opslag	van	de	
website	niet	onder	het	kopje	‘investeringen’	valt,	maar	onder	ICT.	Dit	is	namelijk	een	
eenmalige	uitgave.		

Mevr.	Embregts	heeft	dit	aan	de	KasCo	gevraagd	en	zij	hebben	haar	geadviseerd	om	het	geld	
voor	de	opslag	van	de	website	onder	het	kopje	ICT	te	zetten.	

Mevr.	Van	der	Plas	adviseert	om	dit	toch	onder	investeringen	te	zetten.	Ook	de	Twitterfeed	
van	de	website	heeft	onder	investeringen	gestaan.	Verder	heeft	zij	een	opmerking	over	de	
verzekeringen.	Algemene	afschrijvingen	kan	je	beter	de	afschrijvingen	van	de	camera	
noemen,	aangezien	dit	alleen	de	camera	bevat.	

Dhr.	Van	der	Kooi	wil	hierbij	op	toevoegen	dat	er	meerdere	dingen	onder	investeringen	
kunnen	vallen.		

Dhr.	Schyns	vraagt	waar	de	pennen	onder	gaan	vallen.	

Dhr.	van	der	Herberg	noemt	dat	dit	onder	opkopingen	valt.	Als	er	eventueel	meer	geld	door	
middel	van	acquisitie	vrijkomt,	kunnen	we	de	pennen	onder	investeringen	zetten.	

Dhr.	Schyns	vraagt	of	er	nu	voor	elke	pen	een	aparte	factuur	aangemaakt	moet	worden.	

Dhr.	Van	der	Herberg	beaamt	dit,	maar	noemt	ook	dat	hij	bijvoorbeeld	ook	20	pennen	
tegelijkertijd	kan	opkopen.	

Mevr.	Lambooij	vraagt	zich	af	waar	er	geïnvesteerd	gaat	worden	voor	het	SPIL-hok	en	ze	
vraagt	zich	af	waarom	er	geen	geld	meer	uit	wordt	gegeven	aan	de	verzekering	van	de	
camera.	

Mevr.	Embregts	noemt	dat	het	bestuur	nog	niet	goed	weet	wat	we	per	se	nodig	hebben	in	
het	SPIL-hok.	Het	is	wel	handig	om	een	buffer	te	hebben.	Wat	betreft	de	camera;	het	36e	
bestuur	is	tot	de	conclusie	gekomen	dat	de	verzekering	erg	duur	is.	Het	bestuur	vond	de	
verzekering	toch	een	beetje	onnodig	aangezien	hier	elk	jaar	geld	voor	wordt	afgeschreven.	

Mevr.	Trouw	noemt	dat	die	door	het	34e	bestuur	is	aangeschaft	en	dat	dit	nog	niet	zo	heel	
lang	is.	

Mevr.	Voppen	stelt	dat	dit	betekent	dat	er	dus	al	bijna	200	euro	uitgegeven	is	aan	de	
camera,	terwijl	de	camera	al	na	een	half	jaar	aanzienlijk	in	waarde	gedaald	is.	De	
compensatie	was	gewoon	te	groot.	

Dhr.	Schyns	vraagt	of	je	niet	een	nieuwe	camera	krijgt	van	de	verzekering.	

Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	inderdaad	niet	het	geval	is.		

Mevr.	Lambooij	wil	aanraden	om	dit	beter	uit	te	leggen	in	de	begroting.	
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Mevr.	Embregts	wil	meedelen	dat	de	speldjes	van	de	balans	af	gaan.	

Dhr.	Schyns	vraagt	mevr.	Embregts	of	zij	dan	voor	de	volgende	begroting	met	de	
Kascommissie	gaat	kijken	wat	de	beste	optie	gaat	zijn	voor	de	speldjes-kwestie.	

Mevr.	Embregts	zegt	dat	dat	een	goed	idee	is.	De	meningen	over	deze	kwestie	verschillen	
namelijk	heel	erg.	

Mevr.	Trouw	zegt	dat	zij	niet	weet	wat	de	‘kwestie’	is.	

Mevr.	Embregts	legt	de	‘kwestie’	uit.	Er	moesten	nog	40	speldjes	worden	afgekocht,	maar	er	
zijn	nog	maar	4	speldjes	te	vinden.	Ze	weet	nog	niet	goed	hoe	dit	opgelost	kan	worden.	De	
KasCo	zei	weer	wat	anders	dan	dhr.	Stam.	Mevr.	Embregts	gaat	hier	nog	even	voor	zitten.		

Mevr.	Trouw	zegt	dat	zij	hier	nu	wel	vertrouwen	in	heeft.	

De	ALV-voorzitter	hamert	het	beleid	van	het	36e	bestuur	in.	

8.	 Kandidaatstelling	College	der	ALV-Voorzitters	

De	Secretaris	vermeld	dat	er	een	schriftelijke	kandidaatstelling	is	van	dhr.	Van	Zagten.	Deze	
wordt	wegens	een	kort	tijdsbestek	niet	voor	gelezen.	

Vanuit	de	ALV	zijn	er	twee	kandidaatstellingen;	mevr.	Van	der	Plas	en	dhr.	De	Jong.	

9.	 Decharges	en	installaties	

Mevr.	Ek	wordt	uit	het	College	der	ALV-voorzitters	gehamerd.	

Dhr.	De	Jong	en	mevr.	Van	der	Plas	worden	ingehamerd.	

Met	de	volgende	hamerslag	worden	geïnstalleerd	in	de	AJW-commissie	2017:	

Ries	de	Moor	als	Voorzitter	

Thijn	van	der	Kooi	als	Secretaris	

Laila	Bennami	als	Penningmeester	

Rick	Oosterheert	als	Algemeen	Lid	

Annabel	van	Holst	als	Algemeen	Lid	

Hidde	van	Slooten	als	Algemeen	Lid	

Reinier	Schouten	als	Algemeen	Lid	

10.	 W.V.T.T.K.		

Mevr.	Van	der	Plas	noemt	dat	zij	de	opkomst	erg	laag	vindt	en	dat	zij	het	bestuur	erop	wil	
aandringen	om	de	ALV’s	toch	goed	te	promoten	en	aan	te	prijzen	bij	de	commissieleden.	

11.	 Rondvraag		
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Met	oog	op	de	tijd	besluit	de	ALV	om	geen	rondvraag	te	houden.	

12.	Decharge	der	Stemcommissie	

13.	Sluiting	

De	vergadering	sluit	om	21:48.	
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BELEIDSPLAN	OPNAME	BACHELORSPECIALISATIE	INTERNATIONAL	RELATIONS	AND	
ORGANISATIONS	(IRO)	

Voorwoord	

Het	plan	voor	de	opname	van	de	nieuwe	bachelorspecialisatie	International	Relations	and	
Organisations	(IRO)	onder	de	SPIL	ligt	nu	voor	u.	Deze	stukken	zijn	gebaseerd	op	veel	contact	met	
verschillende	organen	die	het	bestuur	geholpen	hebben	met	deze	kwestie.	Zo	heeft	het	bestuur	rond	
de	tafel	gezeten	met	het	Instituut	Politieke	Wetenschap,	Studievereniging	der	Psychologie	Labyrint	
en	de	Raad	van	Advies.		

Dit	stuk	betreft	een	plan	voor	het	komende	half	jaar,	wat	nog	onder	het	36e	bestuur	zal	vallen,	maar	
ook	een	advies	voor	de	komende	besturen.	Dat	laatste	is	een	belangrijk	punt	om	mee	te	nemen	in	
uw	beschouwing.	De	meeste	zaken	in	dit	stuk	worden	door	het	huidige	bestuur	meegegeven	als	
raadgevend	advies	voor	de	komende	besturen.	Het	is	daarna	aan	hen	de	keus	of	zij	hun	beleid	op	dit	
advies	af	zullen	stemmen	en	welke	precieze	invulling	zij	hieraan	willen	geven.		

Aangezien	IRO	een	specialisatie	wordt	die	onder	de	studie	Politicologie	zal	vallen,	lijkt	het	het	36e	
bestuur	een	goede	en	gelegitimeerde	reden	om	de	studenten	van	deze	specialisatie	te	betrekken	
binnen	de	SPIL.	Later	in	dit	beleidsplan	zal	er	beargumenteerd	worden	waarom	er	voor	deze	optie	is	
gekozen.		

Deze	stukken	bieden	een	uitgebreid	en	gedetailleerd	plan	over	hoe	het	huidige	bestuur	deze	opname	
gaat	aanpakken	en	wat	het	bestuur	als	advies	meegeeft	aan	de	toekomstige	besturen.	Een	groot	deel	
van	het	plan	zal	de	stap	naar	een	tweetalige	vereniging	betreffen.	De	tweetaligheid	zal	in	dit	plan	
betrekking	hebben	op	de	combinatie	van	zowel	de	Nederlandse	als	de	Engelse	taal.	Het	bestuur	wil	
nadrukkelijk	benoemen	dat	de	Politicologie:	Algemeen-student	niet	uit	het	oog	verloren	wordt	en	
dat	de	SPIL	zich	daarom	altijd	in	zowel	Nederlands	als	Engels	zal	kunnen	en	willen	uitdrukken.	Verder	
weet	het	bestuur	nog	niet	hoeveel	IRO-studenten,	al	dan	niet	internationaal,	zich	zullen	aanmelden	
bij	de	SPIL	en	al	helemaal	niet	hoeveel	er	actief	zullen	worden.	De	verwachting	is	dat	dit	in	het	eerste	
jaar	nog	betrekkelijk	weinig	internationale	studenten	zullen	zijn.	

Het	36e	bestuur	hoopt	dat	het	beleidsplan	een	duidelijk	beeld	zal	geven	over	de	huidige	stand	van	
zaken	en	het	toekomstperspectief.	Uiteraard	zijn	verdere	vragen	wat	betreft	deze	kwestie	altijd	
welkom	en	kan	men	altijd	het	bestuur	aanspreken	voor	verduidelijking.		

	
Namens	het	36e	bestuur	‘SPILisfaction’,	
	
	

	 	 	 	 	 	 	 	 	 Mirthe	Voppen	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 Sietske	Couperus	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 Nadette	Embregts	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 Fedde	van	der	Herberg	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 Emilie	de	Raadt	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 Niels	Park	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 Merle	te	Molder	
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1.	Algemene	informatie		

Vanaf	september	2017	zal	er	een	nieuwe	bachelorsspecialisatie	onder	het	curriculum	van	
Politieke	Wetenschap	vallen.	Deze	nieuwe	specialisatie,	‘International	Relations	and	
Organizations’	(IRO),	zou	gezien	kunnen	worden	als	de	Engelstalige	variant	van	Politicologie:	
Internationale	Betrekkingen	en	Organisaties	(IBO)	en	zal	onderwezen	worden	in	de	nieuwe	
Faculteit	Wijnhaven	te	Den	Haag.	Gezegd	moet	hierbij	worden	dat	Faculteit	Wijnhaven	puur	
een	locatievoorziening	zal	zijn	en	dat	IRO	onder	de	Faculteit	der	Sociale	Wetenschappen	zal	
vallen.	De	afstudeervariant	IBO	zal	hoogstwaarschijnlijk	in	de	nabije	toekomst	vervangen	
worden	door	een	nieuwe	Nederlandstalige	specialisatie.	Het	Instituut	Politieke	Wetenschap	
heeft	een	verwachting	geschetst	van	het	aantal	studenten	die	in	september	2017	in	Den	
Haag	aan	IRO	zullen	beginnen.	Er	wordt	gehoopt	op	200	aanmeldingen	voor	het	eerste	
collegejaar.		
	
De	invulling	IRO	is	nog	niet	volledig	bekend,	maar	zal	veelal	overeenkomen	met	de	al	
bestaande	Nederlandstalige	specialisatie	IBO.	Het	Instituut	Politieke	Wetenschap	hoopt	zo	
snel	mogelijk	een	studiegids	uit	te	brengen,	zodat	de	aanstaande	studenten	weten	wat	het	
aangeboden	vakkenpakket	zal	zijn.	Actieve	promotie	voor	IRO	zal	vanaf	januari	2017	
plaatsvinden.		
	
Faculteit	Wijnhaven	bevindt	zich	op	het	nieuwe	campusterrein	en	heeft	twee	
hoorcollegezalen.	Het	feit	dat	de	studie	zich	in	Den	Haag	zal	bevinden,	zal	naar	alle	
waarschijnlijkheid	veel	(internationale)	studenten	trekken.	Den	Haag	is	niet	voor	niets	het	
politieke	middelpunt	van	Nederland	en	is	een	vooraanstaande	stad	op	het	gebied	van	
politiek,	internationale	organisaties	en	recht.	Den	Haag	zelf	zal	de	Universiteit	Leiden	in	de	
toekomst	van	nog	meer	locaties	voorzien.	De	stad	zal	zich	ontwikkelen	en	verbreden	op	het	
gebied	van	studie	en	het	studentenleven.	Veel	studieverenigingen	(bijv.	JFV	Grotius)	zullen	in	
de	nabije	toekomst	een	locatie	in	Den	Haag	vergaren,	omdat	de	stad	steeds	meer	bachelors	
en	masters	zal	aanbieden.	
		
Naast	de	internationale	bachelorspecialisatie	zullen	er	volgend	jaar	ook	zes	nieuwe	
masterspecialisaties	onder	het	curriculum	van	Politieke	Wetenschap	vallen.	Hiervan	zullen	er	
twee	in	Den	Haag	onderwezen	worden.	De	andere	vier	specialisaties	zullen	in	Leiden	
plaatsvinden.	Belangrijk	punt	hierbij	is	ook	dat	vijf	van	de	zes	masters	Engelstalig	zullen	zijn	
en	hoogstwaarschijnlijk	ook	een	groep	internationale	studenten	zal	trekken.		
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Om	onze	plannen	uit	te	voeren	heeft	het	Instituut	Politieke	Wetenschap	een	subsidie	voor	
de	SPIL	aangevraagd	bij	de	Gemeente	Den	Haag.	Dit	bedrag	zal	ongeveer	5000	euro	
betreffen.	Het	Instituut	heeft	de	SPIL	vermeld	dat	dit	bedrag	besteed	dient	te	worden	aan	
community	building.	Hier	heeft	het	bestuur	ook	de	uiteindelijke	begroting	op	gebaseerd.	Het	
bestuur	en	het	Instituut	gaan	ervan	uit	dat	dit	bedrag	ook	daadwerkelijk	verkregen	wordt.	Is	
dit	niet	het	geval,	dan	zal	er	gekeken	worden	naar	andere	promotiemiddelen	en	
informatievoorzieningen.	Nogmaals	wil	het	bestuur	u	erop	wijzen	dat,	op	basis	van	de	
gesprekken	met	het	Instituut,	de	SPIL	hoogstwaarschijnlijk	het	gevraagde	bedrag	toegekend	
krijgt.		
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2.	Beleidsplan		

2.1.	Algemeen	

Constaterende	dat	de	globaliserende	wereld	steeds	meer	internationalisering	met	zich	
meebrengt,	kan	ook	de	SPIL	ervan	uitgaan	dat	de	student	Politieke	Wetenschap	steeds	vaker	
internationaal	en	Engels-sprekend	zal	zijn.	Op	dit	moment	bestaat	een	groot	deel	van	de	
SPIL-leden	uit	Politicologie:	IBO-studenten	en	een	kleiner	deel	uit	Politicologie:	Algemeen-
studenten.	Door	de	komst	van	IRO	zullen	veel	studenten	de	stap	maken	naar	een	
internationale	variant.	De	IBO-specialisatie	zal	vanaf	2018	of	2019	vervangen	worden	door	
een	nader	te	bepalen	specialisatie,	die	in	eerste	instantie	Nederlandstalig	zal	blijven	(Dutch	
in,	English	out).	Door	de	komst	van	IRO	zal	de	SPIL	aantrekkelijk	moeten	worden	voor	
internationale,	Engelstalige	studenten,	door	de	vereniging	zodanig	in	te	richten	dat	nationale	
én	internationale	studenten	zich	er	thuis	zullen	voelen.	

Het	36e	bestuur	heeft	uiteindelijk	voor	de	opname	van	IRO	binnen	de	SPIL	gekozen	omdat	
de	toekomst	van	de	vereniging	hoog	op	het	prioriteitenlijstje	staat.	Het	bestuur	gaat	er	
namelijk	vanuit	dat	als	de	IRO-studenten	niet	betrokken	worden	bij	de	SPIL,	het	ledenaantal	
in	de	loop	der	jaren	aanzienlijk	zal	slinken.	De	bachelorspecialisatie	IBO	zal	namelijk	na	
enkele	jaren	verdwijnen,	terwijl	deze	groep	studenten	de	laatste	jaren	voor	een	grote	
stijging	in	het	ledenaantal	heeft	gezorgd.	Uit	de	afgelopen	jaren	kan	het	bestuur	opmaken	
dat	het	studentenaantal	van	de	studie	Politicologie:	Algemeen	in	alle	waarschijnlijkheid	niet	
zal	groeien.	Dit	houdt	in	dat	de	specialisatie	IRO	over	een	aantal	jaar	een	veel	grotere	
hoeveelheid	studenten	zal	bevatten	dan	de	studie	Politicologie:	Algemeen.	Ook	als	er	na	
enkele	jaren	een	vervangende	specialisatie	van	IBO	zal	komen,	gaat	het	bestuur	ervan	uit	dat	
dit	aanzienlijk	minder	studenten	zal	trekken	dan	de	afgelopen	jaren.	De	
eindexamenkandidaten	hebben	straks	namelijk	de	keuze	voor	een	internationale	variant,	
welke	naar	alle	waarschijnlijkheid	vele	malen	de	voorkeur	zal	hebben.	Concluderend	kan	het	
bestuur	stellen	dat,	met	oog	op	de	toekomst	en	de	grootte	van	de	SPIL,	de	opname	van	IRO	
de	beste	keuze	is.	

2.2.	Overgangsperiode	

De	overgangsperiode	zal	dienen	voor	de	transitie	van	een	Nederlandstalige	vereniging	naar	
een	tweetalige	vereniging	en	het	optimaal	betrekken	van	de	(internationale)	Haagse	
studenten	binnen	de	SPIL.	Er	zal	geen	expliciete	einddatum	aan	deze	overgangsperiode	
gebonden	zijn.	Het	is	aan	het	37e	of	38e	bestuur	der	SPIL	of	zij	deze	overgangsperiode	willen	
doorzetten,	of	dat	zij	een	eventueel	nieuw	systeem	willen	opstarten.		
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Commissaris	en	commissie	IRO	

Met	aanvang	voor	het	komende	collegejaar,	2017-2018,	zal	het	bestuur	der	SPIL	een	achtste	
bestuurslid	aannemen	die	de	functie	Commissaris	IRO	zal	bekleden.		

Takenpakket	commissaris	IRO:	
Dit	bestuurslid	zal	zich	volledig	bekommeren	over	de	Haagse	studenten	en	
internationalisering	van	de	vereniging.	Deze	commissaris	zal	vooral	verantwoordelijk	zijn	
voor	het	eerste	contact	met	de	IRO	studenten.	Hij	of	zij	zal	als	officieel	eerste	
contactpersoon	worden	aangewezen.	Zo	zal	diegene	een	nieuw	email-adres	verkrijgen,	waar	
de	leden	hem	of	haar	op	kunnen	bereiken.	Naast	contactpersoon	voor	de	Haagse	studenten,	
neemt	de	commissaris	ook	verantwoordelijkheid	en	de	leiding	voor	het	opbouwen	van	een	
netwerk	binnen	Den	Haag.	Zo	onderhoudt	de	commissaris	contact	met	docenten,	
studieverenigingen	en	leidinggevenden	binnen	de	Haagse	faculteit.	Verder	dient	hij	of	zij	ook	
als	tussenpersoon	voor	beide	locaties.	De	commissaris	zal	bijvoorbeeld	een	aanspreekpunt	
zijn	voor	het	Instituutsbestuur	als	het	de	IRO-studenten	betreft.		

Met	het	oog	op	volledige	integratie	van	IRO	studenten	binnen	de	SPIL	is	het	van	belang	dat	
ook	deze	studenten	goed	worden	geïntroduceerd	met	alles	wat	speelt	binnen	de	
studievereniging.	Als	commissaris	IRO	is	het	van	groot	belang	om	de	vereniging	aantrekkelijk	
te	maken	voor	deze	groep	studenten	en	hen	te	wijzen	op	de	mogelijkheden	die	er	zijn	om	
actief	te	worden	en	om	aan	activiteiten	deel	te	nemen.	Door	de	commissie	IRO	het	volledige	
jaar	open	te	houden	en	leden	aan	te	spreken	op	activiteiten	zal	de	commissaris	een	actieve	
gemeenschap	creëren.	

Belangrijk	is	dat	alle	studenten	de	mogelijkheid	moeten	krijgen	om	actief	te	worden	binnen	
de	SPIL.	Dit	kan	bijvoorbeeld	door	middel	van	het	deelnemen	in	een	commissie.	De	
commissaris	IRO	zal	de	leiding	krijgen	over	de	nieuwe	commissie	IRO.	Deze	commissie	zal	
activiteiten	op	formeel	en	informeel	niveau	organiseren.	Het	is	hierbij	belangrijk	om	in	het	
achterhoofd	te	houden	dat	deze	activiteiten	bedoeld	zijn	om	de	IRO-studenten,	zowel	
nationaal	als	internationaal,	kennis	te	laten	nemen	van	de	mogelijkheden	binnen	de	SPIL.	
Belangrijk	speerpunt	van	de	commissaris	IRO	en	de	commissie	IRO	is	ledenbinding.	Het	
bestuur	hoopt	dat	de	commissaris	in	samenwerking	met	de	commissie	de	(internationale)	
Haagse	studenten	een	plek	kan	geven	binnen	de	SPIL.	Ook	is	het	van	groot	belang	dat	zowel	
internationaal	SPIL-lid	als	Nederlands	SPIL-lid	nader	tot	elkaar	gebracht	worden.	De	
activiteiten	die	de	commissie	IRO	organiseert	zullen	dus	ook	openstaan	voor	de	Politicologie:	
Algemeen	en	Politicologie:	IBO	studenten	en	zullen	tweetalig	gepromoot	en	georganiseerd	
worden.	De	commissie	zal	gedurende	het	hele	jaar	openstaan	voor	sollicitaties,	zodat	er	zo’n	
groot	mogelijke	groep	actief	kan	worden.	
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Aangezien	de	commissaris	IRO	het	beste	zicht	heeft	op	de	ontwikkelingen	die	gaande	zijn	in	
Den	Haag,	zal	een	belangrijke	rol	binnen	deze	functie	het	opzetten	van	verschillende	
evaluatiegesprekken	zijn.	De	commissaris	zal	o.a.	rond	de	tafel	zitten	met	de	Raad	van	
Advies,	Oud-Besturen	en	het	Instituut.	Verder	zal	het	zittende	bestuur	altijd	op	de	hoogte	
blijven	van	de	stand	van	zaken	binnen	Den	Haag.	De	commissaris	IRO	zal	het	voortouw	
nemen	in	het	opstellen	van	een	plan	over	de	toekomst	van	de	SPIL	en	de	bijhorende	
volledige	implementatie	van	de	Haagse	studenten,	zowel	nationaal	als	internationaal.	Als	
36e	bestuur	wordt	er	geadviseerd	om	in	januari	2018	een	groot	evaluatiemoment	te	
plannen	om	het	eerste	half	jaar	te	evalueren	en	te	kijken	naar	de	toekomst	van	IRO	binnen	
de	SPIL.		

Verder	wil	het	bestuur	benadrukken	dat	de	commissaris	IRO	één	van	de	gebruikelijke			
nevenfuncties	erbij	zou	kunnen	krijgen.		
	
2.3.	Tweetaligheid	van	de	vereniging	
	
Tijdens	de	overgangsperiode,	en	ook	in	de	periode	erna,	zal	de	SPIL	van	een	
Nederlandstalige	vereniging	in	een	tweetalige	vereniging	veranderen.	Dit	betekent	dat	
medio	2017	alle	promotie	tweetalig	(Engels	en	Nederlands)	beschikbaar	zal	zijn.	Het	36e	
bestuur	adviseert	toekomstige	besturen	om	al	tijdens	de	overgangsperiode	alle	commissies	
open	te	stellen	voor	de	internationale	studenten.	De	tweetaligheid	zal	echter	gewaarborgd	
worden	doordat	er	ook	nog	voldoende	activiteiten	georganiseerd	worden	die	
Nederlandstalig	zijn.	In	de	promotie	zal	dit	duidelijk	gemaakt	moeten	worden.		
	
Algemene	Leden	Vergadering	
	
Naar	aanleiding	van	gesprekken	met	Studievereniging	der	Psychologie	Labyrint	kan	de	SPIL	
verwachten	dat	de	animo	vanuit	internationale	studenten	voor	het	bijwonen	van	de	
Algemene	Leden	Vergadering	waarschijnlijk	nihil	zal	zijn.	Daarom	raadt	het	36e	bestuur	aan	
om	de	Algemene	Leden	Vergadering	in	eerste	instantie	Nederlandstalig	te	houden.	Tijdens	
de	overgangsperiode	zal	gebleken	moeten	worden	of	er	daadwerkelijk	interesse	is	vanuit	de	
internationale	studenten	om	aanwezig	te	zijn.	Blijkt	dit	zo	te	zijn,	dan	raadt	het	36e	bestuur	
de	toekomstige	besturen	aan	om	de	ALV	Engelstalig	te	maken.	Volgens	de	statuten	moet	de	
ALV	gehouden	worden	in	de	gemeente	waar	de	vereniging	gestationeerd	is.	Dit	zal	
betekenen	dat	de	ALV	niet	in	Den	Haag	plaats	zal	vinden.		
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EersteJaarsWeekend	
	
De	voertaal	van	het	EersteJaarsWeekend	2017	zal	in	eerste	instantie	Nederlands	zijn.	Indien	
blijkt	dat	Engelstalige	studenten	zich	aanmelden	voor	het	EJW,	zal	er	moeten	worden	
nagedacht	over	een	andere	invulling.	Dit	zou	in	kunnen	houden	dat	het	EersteJaarsWeekend	
2017	al	tweetalig	wordt.	De	EJW’s	die	daarna	georganiseerd	zullen	worden,	zullen	op	basis	
van	de	hoeveelheid	internationale	animo,	ook	tweetalig	worden.	Voor	de	aanmeldingen	van	
het	EJW	is	een	samenwerking	met	het	Instituut	van	groot	belang.	De	uitnodigingen	voor	het	
EJW	2017	zullen,	wegens	de	internationale	adressering	van	nieuwe	studenten,	via	de	mail	
verstrekt	worden.	Aangezien	de	SPIL	niet	in	bezit	is	van	de	e-mailadressen	van	de	nieuwe	
studenten,	zal	het	Instituut	de	student,	na	inschrijving	van	de	studie,	meteen	via	de	mail	
attenderen	op	EJW.		
	
Het	bestuur	zou	graag	nog	willen	benadrukken	dat	er	naar	verwachting	weinig	internationale	
studenten	zijn	die	zich	zullen	aanmelden	voor	het	EersteJaarsWeekend.	Dit	heeft	o.a.	te	
maken	met	het	feit	dat	deze	groep	studenten	pas	vanaf	1	september	een	kamersleutel	in	
bezit	heeft.	Toch	wil	het	bestuur	dat	de	internationale	studenten	dezelfde	mogelijkheid	tot	
deelname	aan	het	EJW	zullen	verkrijgen	als	de	Nederlandse	student.			
	
Boekverkoop	
	
Na	een	gesprek	met	de	contactpersoon	van	StudyStore,	kan	er	worden	aangenomen	dat	de	
boekverkoop	tweetalig	wordt	gemaakt	door	StudyStore	zelf.	StudyStore	is	in	ieder	geval	
volledig	op	de	hoogte	van	de	IRO-ontwikkelingen	en	zal	de	SPIL	bijstaan	in	de	veranderingen	
wat	de	boekverkoop	betreft.		
	
2.4.	Masters	

Er	zullen	zes	nieuwe	masterspecialisaties	aan	het	curriculum	van	het	Instituut	Politieke	
Wetenschap	worden	toegevoegd.	Binnen	de	commissie	Onderwijs	zal	er	meer	focus	komen	
op	het	gebied	van	de	masters.	Er	zal	een	grotere	hoeveelheid	aandacht	naar	deze	groep	
studenten	gaan.	De	commissaris	Onderwijs	is	reeds	bezig	met	het	opstellen	van	een	
masterplan,	waarop	voortgeborduurd	kan	worden.				

2.5	Locatie	

De	SPIL	heeft	vanuit	het	Instituut	meegekregen	dat	de	vereniging	op	een	complex	in	de	
buurt	van	de	Faculteit	Wijnhaven	gevestigd	zal	worden.	Dit	complex	kan	vergeleken	worden	
met	Plexus.	Het	zal	een	gebouw	zijn	waar	verschillende	studieverenigingen	zich	zullen	
vestigen	en	waar	sport-	en	studiefaciliteiten	aangeboden	zullen	worden.	De	SPIL	zal	dus	
vanaf	september	2017	zowel	een	‘hok’	in	Leiden	als	in	Den	Haag	hebben.	Het	bestuur	hoopt	
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op	deze	manier	het	beste	contact	te	verkrijgen	met	zowel	de	Haagse	als	de	Leidse	
studenten.	Het	bestuur	zal	vooral	rond	de	hoorcolleges	van	de	eerstejaarsstudenten	veel	
aanwezig	zijn	in	Den	Haag.	Het	feit	dat	de	commissaris	IRO	zich	bekommert	om	alle	Haagse	
studenten,	hoeft	niet	te	betekenen	dat	alleen	dit	bestuurslid	in	Den	Haag	zal	zitten.	Het	hele	
bestuur	zal	(afwisselend)	aanwezig	zijn	op	beide	locaties.		
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3.	Hoe	gaan	we	dit	bereiken?	

De	specialisatie	International	Relations	and	Organisations	zal	met	ingang	van	september	
2017	starten	op	de	Universiteit	Leiden	en	binnen	de	SPIL	vallen.	Dit	betekent	dat	het	36e	
bestuur	het	komende	half	jaar	er	alles	aan	moet	doen	om	de	(internationale)	IRO-student	
enthousiast	te	maken	voor	de	SPIL.	Een	goed	uitgebreid	promotieplan	is	hierbij	een	pré.		

3.1.	Promotie	

Het	bestuur	zal	vanaf	februari	beginnen	met	het	vertalen	van	de	website.	Hiervoor	zal	een	
specialist	op	het	gebied	van	de	Engelse	Taal	en	Cultuur	gezocht	worden,	die	tegen	een	
vergoeding	de	website	zal	vertalen.	Verder	zullen	er	flyers	in	het	Engels	worden	afgedrukt.	
Deze	kunnen	dan	meteen	worden	uitgedeeld	tijdens	de	open	dagen.	Ook	zal	de	commissie	
Promotie	aan	de	slag	gaan	met	een	nieuwe	banner,	die	uiteraard	een	Engelse	tekst	zal	
bevatten.		

Een	nieuw	project	wat	het	36e	bestuur	op	zich	heeft	genomen	is	het	maken	van	een	SPIL-
promotiefilmpje.	Aangezien	het	bestuur	ervan	overtuigd	is	dat	een	goed	in	elkaar	gezet	en	
kwalitatief	filmpje	veel	studenten	warm	zal	maken	voor	de	SPIL,	zal	dit	project	grootste	
invulling	krijgen.	Ten	eerste	geeft	het	bestuur	dit	uit	handen	aan	het	bedrijf	StudentFilm.nl.	
Zij	zullen	samen	met	de	commissaris	Promotie	een	concept	voor	een	filmpje	opstellen	wat	
het	beste	gebruikt	kan	worden	voor	de	SPIL.	Het	filmpje	zal	vooral	een	internationale	focus	
verkrijgen,	wat	inhoudt	dat	een	Engelstalige	voice-over	bij	het	filmpje	inbegrepen	zal	zitten.	
Verder	zal	het	filmpje	zowel	beelden	uit	Leiden	als	Den	Haag	bevatten,	zodat	er	goed	wordt	
geïmpliceerd	dat	de	SPIL	in	beide	steden	actief	zal	zijn.	Het	internationale	karakter	is	volgens	
het	bestuur	een	pré,	omdat	het	vooral	de	internationale	student	is	die	warm	gemaakt	moet	
worden	voor	het	studentenleven	in	Den	Haag	en	Leiden.	Bovendien	beschikt	de	
Nederlandstalige	scholier	over	een	dusdanige	kennis	van	de	Engelse	taal,	dat	het	geen	
probleem	moet	zijn	om	een	Engelstalig	filmpje	te	begrijpen.	Een	kundig	in	elkaar	gezet,	
internationaal	en	tijdloos	filmpje	is	volgens	het	36e	bestuur	een	goede	investering.		

De	SPIL	zal	tijdens	de	EL-CID	week	op	de	informatiemarkt	aanwezig	zijn.	Uiteraard	zullen	het	
f.t.	en	het	h.t.	bestuur	hier	weer	zoveel	mogelijk	(internationale)	studenten	
enthousiasmeren	voor	de	SPIL.	Er	zullen	Engelstalige	en	Nederlandstalige	flyers	worden	
uitgedeeld.	Naast	de	EL-CID	week	zal	de	SPIL	vanaf	2017	ook	aanwezig	zijn	op	de	HOP-week	
en	de	OWL-week.	Eind	mei	zal	er	een	HOP-feest	georganiseerd	worden	door	
studieverenigingen	uit	Den	Haag.	De	SPIL	zal	hieraan	deelnemen	om	te	beginnen	met	de	
integratie	in	het	Haagse	studie-	en	studentenleven.	Op	deze	manier	kan	de	SPIL	zich	al	
officieel	introduceren	als	Haagse	studievereniging.	De	commissaris	Faciliteiten	zal	zich	
bekommeren	om	de	organisatie	en	samenwerking.		
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3.2.	Bestuurssollicitaties	

Aangezien	het	36e	bestuur	in	de	overgangsperiode	een	nieuwe	commissaris	wil	aanstellen,	
zullen	de	bestuurssollicitaties	hier	uiteraard	ook	op	afgestemd	zijn.	Het	36e	bestuur	zal	via	
promotie	laten	weten	dat	er	een	achtste	bestuurslid	gezocht	wordt.	De	sollicitaties	voor	de	
functie	van	commissaris	IRO	zullen	er	precies	hetzelfde	aan	toegaan	als	de	andere	functies	
van	het	bestuur.			
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4.	Toekomstplan	

Door	de	komst	van	nieuwe	specialisaties	binnen	Politieke	Wetenschap	is	de	kans	aanwezig	
dat	er	ook	veel	nieuwe	studenten	bij	zullen	komen.	Met	de	komst	van	meer	studenten,	en	
daarmee	hoogstwaarschijnlijk	ook	meer	SPIL-leden,	moet	gekeken	worden	naar	het	bieden	
van	meer	kansen	voor	deze	leden.	Omdat	IRO	een	Engelstalige	bachelorspecialisatie	is,	zal	
dit	betekenen	dat	er	veranderingen	plaats	moeten	vinden	binnen	de	SPIL.	Om	internationale	
studenten	te	binden	aan	de	vereniging	is	het	van	belang	dat	ook	op	hun	belangen	wordt	
ingespeeld.	Engels	als	tweede	taal	binnen	de	SPIL	introduceren	is	daarom	ook	een	pré.		

Het	is	lastig	om	nu	al	vast	te	stellen	hoe	de	SPIL	zich	zal	ontwikkelen	in	de	loop	der	jaren	als	
tweetalige	vereniging.	Het	hangt	dan	ook	sterk	af	van	toekomstige	besturen	hoe	zij	de	
reacties	van	internationale	studenten	ontvangen	en	welke	koers	zij	zullen	varen.	Wel	geeft	
het	36e	bestuur	een	mogelijke	optie	omtrent	de	toekomst	van	een	mogelijk	grotere	en	meer	
internationale	vereniging.		

4.1.	Toekomstperspectief/advies	36e	bestuur	

Deze	mogelijkheid	zal	betrekking	hebben	op	het	groeiende	ledenaantal	van	de	SPIL	na	de	
komst	van	nieuwe	specialisaties	binnen	Politicologie.	De	afgelopen	jaren	is	gebleken	dat	er	
binnen	de	SPIL	veel	studenten	afgewezen	moeten	worden	in	commissies	omdat	er	erg	veel	
animo	voor	is.	Het	bieden	van	meer	commissieplekken	zal	betekenen	dat	er	meer	actieve	
leden	zullen	komen.	Door	het	opstellen	van	onafhankelijke	commissies	kunnen	meerdere	
mensen	plaatsnemen	in	een	commissie.	Bestuursleden	zullen	bijvoorbeeld	de	functie	
aannemen	van	een	commissaris	Intern,	die	in	dat	geval	meerdere	onafhankelijke	commissies	
onder	zich	zal	hebben.	De	commissies	kunnen	dan	ook	verantwoordelijk	zijn	voor	kleinere	
projecten.	Voorbeelden	hiervan	zijn	o.a.:	een	Korte	Reis-commissie,	een	Lezingen-commissie	
en	een	Master-commissie.	Op	deze	manier	zullen	er	meer	commissies	zijn,	wat	resulteert	in	
meer	plekken	voor	studenten.		

Het	is	echter	wel	van	belang	dat	deze	mogelijke	optie	voor	hervorming	van	de	huidige	
opbouw	van	het	bestuur	niet	nu	al	besloten	kan	worden.	Het	is	aan	toekomstige	besturen	
om	deze	keuze	te	maken,	en	dit	kan	slechts	nadat	er	juiste	observaties	zijn	gemaakt	over	de	
invloed	van	IRO-studenten,	zowel	nationaal	als	internationaal.	Zo	kan	het	bestuurslid	IRO	in	
2017-2018	zich	bekommeren	over	een	mogelijke	hervorming	binnen	de	SPIL.		
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BIJLAGE	1:	BEGROTING	

Het	totaal	te	besteden	bedrag	zal	ongeveer	€5000,-	zijn;	in	de	begroting	is	dan	ook	met	dit	
bedrag	rekening	gehouden.	Mocht	de	subsidie	toch	anders	zijn,	zal	de	begroting	hierop	
worden	aangepast.		
	
Zoals	eerder	vermeld	is	deze	gegeven	subsidie	van	de	gemeente	Den	Haag	bedoeld	voor	
‘community	building’,	daarbij	dient	dit	bedrag	gedurende	het	hele	jaar	2017	te	worden	
besteed.	Dit	betekent	dat	een	deel	van	de	subsidie	zal	worden	uitgegeven	door	het	36e	
bestuur,	en	een	deel	zal	worden	uitgegeven	door	het	37e	bestuur.	In	de	begroting	is	getracht	
deze	verhouding	zo	evenredig	mogelijk	te	houden.	Echter,	door	de	kosten	van	het	vertalen	
van	de	site	is	dit	moeilijk.	Daarbij	zijn	er	enkele	uitgaven	die	voor	rekening	van	het	36e	
bestuur	zijn,	terwijl	het	37e	bestuur	hier	ook	profijt	van	zal	hebben.	Denk	hierbij	aan	de	
investeringen	in	promotie	en	het	vertalen	van	de	site.		
	
De	uitgaven	die	bij	deze	begroting	onder	het	37e	bestuur	vallen	zijn	bedoeld	als	richtlijnen.	
Vanzelfsprekend	is	het	37e	bestuur	vrij	om	het	voor	hen	openstaande	budget	anders	in	te	
vullen,	zolang	het	als	doel	‘community	building’	heeft.	 
 
 
Uitgaven	36e	bestuur	
 

• Vertalen	site	(alleen	hoognodige) 
 

Promotie: 
• Promo-filmpje	* 
• Promotiemiddelen** 
• Engelstalige	banner 

 
Introductie: 

• HOP-week	(stand) 
• Feest	tijdens	HOP-week	*** 
• Oriëntation	week	Leiden	(stand) 

 
• Onvoorzien 

 

€1000,- 
 

€950,- 
€275,- 
€100,- 
 

€120,-	
€75,- 
€120,- 
 
€300,- 
 

	
• Totaal	

	

	
€2940,-	

	
*	Voor	het	maken	van	het	promo-filmpje	willen	we	een	professioneel	bedrijf	inhuren.	Op	deze	
manier	kan	er	een	filmpje	worden	gemaakt	van	hoge	kwaliteit,	wat	meerdere	jaren	gebruikt	kan	
worden.		
**	Denk	hierbij	aan	zaken	als	flyers,	poster	en	(eventueel)	brieven.		
***	In	de	maand	mei	organiseert	de	HOP	in	samenwerking	met	verschillende	studieverenigingen	een	
feest	in	Den	Haag.	Dit	lijkt	ons	een	van	dé	momenten	om	de	SPIL	in	Den	Haag	te	promoten.		
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Uitgaven	37e	bestuur	
 

Ledenbinding: 
• Informele	introductieactiviteiten	* 
• Formele	introductieactiviteiten	** 

  
• Hok	exploitatie	*** 

 
• Informatiekrant	**** 

 
• Onvoorzien 
 

 
€300,- 
€260,- 
 
€900,- 
 
€300,- 
 
€300,-	 
 

	
• Totaal	

	

	
€2060,-	

*	Denk	hierbij	aan	activiteiten	als	een	introductieborrel	of	introductiefeest,	waar	nieuwe	
(internationale)	leden	de	kans	krijgen	elkaar	op	een	informele	manier	beter	te	leren	kennen.	
**	Door	het	organiseren	van	bijvoorbeeld	een	mooie	lezing	krijgen	nieuwe	(internationale)	leden	een	
goede	eerste	indruk	van	de	inhoudelijke	kant	van	de	SPIL.		
***	Het	moet	voor	de	leden	aantrekkelijk	worden	om	bij	het	‘hok’	van	de	SPIL	in	Den	Haag	langs	te	
komen,	om	hier	elkaar	te	kunnen	ontmoeten	of	om	vragen	te	stellen.	Zaken	als	zit-meubilair	of	een	
koffiezetapparaat	zullen	dit	bevorderen.		
****	Aan	het	begin	van	een	nieuw	academische	jaar	moeten	eerstejaars	studenten	veel	regelen,	
mensen	moeten	zich	o.a.	inschrijven	voor	vakken,	met	blackboard	leren	omgaan	en	boeken	kopen.	
Vooral	voor	internationale	studenten	kan	dit	een	grote	uitdaging	zijn.	Door	een	informatieboekje	te	
maken	met	hierin	de	digitale	diensten	van	Universiteit	Leiden,	kan	de	SPIL	beide	doelgroepen	
ondersteunen	in	hun	eerste	weken	op	de	Universiteit.		
	
	
Totale	uitgaven:	
	

• Uitgaven	36e	bestuur	
	

• Uitgaven	37e	bestuur	
	

€2940,-	
	
€2060,-	

	
• Totaal	

	

	
€5000,-	

	
	

	

	

	


